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ПРОТОКОЛ 

№ 8 

Днес, 25.04.2024 год. в заседателната зала на община Дупница се проведе 8-то 
редовно заседание на Общински съвет Дупница.  

На заседанието присъстваха 25 общински съветника от общо 29.  
Отсъстваха Александър Анин, Станислав Павлов, Павел Коларски и Иван Раков.  
Заседанието бе открито от Председателя на ОбС - инж. Костадин Костадинов в 10:13 

часа.  
 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
В началото, постъпило е питане от общ. съветник Емил Гущеров.  
Заповядайте г-н Гущеров да представите вашето питане. 
 
Инж. Емил Гущеров – общ. съветник: 
Уважаеми колеги, 
Граждани на Община Дупница, 
Г-н Председател, 
Г-н Кмет. 
Моето питане е на основание  чл. 18, т. 7 и чл. 79, ал. 1 от Правилника за 

организацията и дейността на Общински съвет Дупница, неговите комисии и 
взаимодействието му с общинската администрация. 

Прочитам го всичко това тъй като в предишни питания бях така отправени от г-н 
кмета различни думи, че видите ли не било по Правилник и в тази връзка г-н Председател, 
искам да ви попитам. ОбС орган ли е който трябва да получава отговори от г-н кмета, 
защото до момента имам лично аз на 2 питания без отговор защото е заявен писмен и устен, 
а до колкото си спомням и на колегата Мантарков. Така, че вие като Председател, моля ви 
да вземете необходимите мерки. 

Въпроса ми г-н Дангов е към вас: 
1. Каква е причината за извършваната от Вас безразборна сеч в Община 

Дупница и на-вече тази извършена на централния градски площад „Свобода“? 
2. Тъй като пред медиите заявихте, че сечта се извършва в изпълнение на проект 

по програма за Трансгранично сътрудничество България – Северна Македония желая да 
получа всички документи, които предвиждат сеч на дървета на площад „Свобода“ в 
гр.Дупница. 

Благодаря. Г-н Костадинов ако имам след това допълващ въпрос за да се изясни ще 
го поставя. 

Благодаря. 
 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Благодаря. Заповядайте г-н кмете. 
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Г-н Първан Дангов – Кмет: 
Уважаеми дами и господа общински съветници, 
Уважаеми г-н Председател, 
Уважаеми г-н Гущеров. 
Това което цитирате вие е обект на проверка от различни институции. Така, че аз не 

бих искал да коментирам факти и обстоятелства които са обект на проверка от различни 
институции. След като институциите, които са специализирани да направят тази проверка 
се произнесат, тогава щи получите и вие отговор на това което питате, а иначе документите 
са предоставени при специализираните институции, които проверяват въпросния случай. 

Благодаря. 
 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Г-н Гущеров,желаете ли отношение по отговора. 
 
Инж. Емил Гущеров – общ. съветник: 
Благодаря г-н Дангов. вярвам, че този път няма да забравите питане след като се 

произнесат съответните институции защото там е изключително важно да видим и 
разрешението за тази сеч, която по принцип трябва да бъде един от документите 
необходими за да се извършват. Най-добронамерено тъй като сме в месеца и седмицата на 
гората съвсем скоро, аз ще ги даря на вас, а пък вие ще прецените на кой от ОА да ги 
предоставите. Това са 13 дръвчета на които кореновата система не е така от тези които вие 
казвате, че разрушават повърхността. Тук има кестени, има липа и мисля че дъба който е 
червен със сигурност ще намери своето място в градската среда на Община Дупница. 

Ето заповядайте. 
 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Г-н Гущеров, ако обичате. 
 
Инж. Емил Гущеров – общ. съветник: 
Хубави, отгледани, с документ как съм ги закупил. Така, че г-н Дангов, вярвам, че 

ще се съобразите с възможността Дупница да не се превръща в пустиня. 
Благодаря. 
 

ПРОЕКТ НА ДНЕВЕН РЕД 

0 Обсъждане и приемане на дневен ред за заседание № 8 

1 

Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно 
Прекратяване на процедурата по конкурса за възлагане на управлението на 
„Многопрофилна болница за активно лечение – Св.Иван Рилски” ЕООД гр. Дупница, 
насрочен с Решение № 1/25.01.2024 г. на Общински съвет-Дупница 

2 
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно 
Определяне на възнаграждението на управителите на общинските еднолични търговски 
дружества 

3 

Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно Избор 
на общински съветници за членове на комисия по чл.6, ал.1 от Правилника за финансово 
подпомагане на процедури и дейности по асистирана репродукция на семейства и лица, 
живеещи на семейни начала с репродуктивни проблеми на територията на Община 
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Дупница 

4 
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно 
Изразяване на мотивирано становище по молба вх. № 593/16.02.2024 г. подадена от 
Василка Йорданова Иванова за опрощаване на несъбираеми държавни вземания 

5 
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно 
Приемане на доклад за осъществените читалищни дейности и изразходваните от 
бюджета средства за 2023 г. на НЧ “Пробуда 1902”, с. Баланово, Община Дупница 

6 
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно 
Приемане на доклад за осъществените читалищни дейности и изразходваните от 
бюджета средства за 2023 г. на НЧ “Пробуда 1939”, с. Яхиново, Община Дупница 

7 
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно 
Приемане на доклад за осъществените читалищни дейности и изразходваните от 
бюджета средства за 2023 г. на НЧ “Пенчо Славейков - 1978”, гр. Дупница 

8 
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно 
Приемане на доклад за осъществените читалищни дейности и изразходваните от 
бюджета средства за 2023 г. на НЧ “Развитие 1910”, с. Крайници, Община Дупница. 

9 

Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно 
Приемане на доклад за осъществените читалищни дейности и изразходваните от 
бюджета средства за 2023 г. на НЧ “Христо Ботев 1911”, с. Червен брег, Община 
Дупница 

10 
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно 
Приемане на доклад за осъществените читалищни дейности и изразходваните от 
бюджета средства за 2023 г. на НЧ “Пейо Кр. Яворов 1978”, гр. Дупница. 

11 
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно 
Приемане на доклад за осъществените читалищни дейности и изразходваните от 
бюджета средства за 2023 г. на НЧ “Спартак 2006”, гр. Дупница 

12 
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно 
Приемане на доклад за осъществените читалищни дейности и изразходваните от 
бюджета средства за 2023 г. на НЧ “Зора 1858”, гр. Дупница 

13 
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно 
Приемане на доклад за осъществените читалищни дейности и изразходваните от 
бюджета средства за 2023 г. на НЧ “Пробуда 1926”, с. Джерман, Община Дупница 

14 
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно 
Приемане на доклад за осъществените читалищни дейности и изразходваните от 
бюджета средства за 2023 г. на НЧ “Христо Ботев 1978”, гр. Дупница 

15 
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно 
Приемане на доклад за осъществените читалищни дейности и изразходваните от 
бюджета средства за 2023 г. на НЧ “Пробуда 1927”, с. Самораново, Община Дупница 

16 
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно 
Приемане на доклад за осъществените читалищни дейности и изразходваните от 
бюджета средства за 2023 г. на НЧ “Генерал Г. Тодоров 2011”, гр. Дупница 

17 
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно 
Приемане на доклад за осъществените читалищни дейности и изразходваните от 
бюджета средства за 2023 г. на НЧ “Светлина 1927”, с. Бистрица, Община Дупница.  

18 
Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно  Предоставяне 
от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение на 
задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за 
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изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи 
/ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен имот с проектен 
идентификатор 65245.5.48  по кадастралната карта на село Самораново 

19 

Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Разрешение за 
изработването на проект за Подробен устройствен план - План за застрояване (ПЗ) по 
чл. 9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна предназначението 
на земеделска земя за неземеделски нужди в обхват поземлен  имот с идентификатор 
02350.10.603 по кадастралната карта на с.Баланово, м. „Бинека”,   общ. Дупница 

20 

Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Разрешение за 
изработването на проект за Подробен устройствен план - План за застрояване (ПЗ) по 
чл. 9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна предназначението 
на земеделска земя за неземеделски нужди в обхват поземлен  имот с 
идентификатор  39640.50.119 по кадастралната карта на  с.Кременик, местност 
„Козарнико“, общ.Дупница. 

21 

Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно  Разрешение 
за изработването на проект за Подробен устройствен план - План за застрояване (ПЗ) по 
чл. 9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна предназначението 
на земеделска земя за неземеделски нужди в обхват поземлен  имот с 
идентификатор  24791.3.17 по кадастралната карта на  с.Дяково, местност „Горен егрек“, 
общ.Дупница 

22 

Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Разрешение за 
изработването на проект за Подробен устройствен план - План за застрояване (ПЗ) по 
чл. 9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна предназначението 
на земеделска земя за неземеделски нужди в обхват поземлен  имот с идентификатор 
68789.24.41  по кадастралната карта на  гр.Дупница, местност „Фандаклъка“, 
общ.Дупница.    

23 

Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно  Разрешение 
за изработването на проект за Подробен устройствен план - План за застрояване (ПЗ) по 
чл. 9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна предназначението 
на земеделска земя за неземеделски нужди в обхват поземлен  имот с идентификатор 
39640.304.28 по кадастралната карта на  с.Кременик, местност „Лъката“, общ.Дупница 

24 

Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно  Разрешение 
за изработването на проект за Подробен устройствен план - План за застрояване (ПЗ) по 
чл. 9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна предназначението 
на земеделска земя за неземеделски нужди в обхват поземлен  имот с 
идентификатор  87727.21.24 по кадастралната карта на  с.Яхиново, местност „Лъката“, 
общ.Дупница 

25 

Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно  Разрешение 
за изработването на проект за Подробен устройствен план - План за застрояване (ПЗ) по 
чл. 9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна предназначението 
на земеделска земя за неземеделски нужди в обхват поземлен  имот с идентификатор 
20763.9.128 по кадастралната карта на  с.Джерман, местност „Сух андък/Бела вода“, 
общ.Дупница.   

26 

Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно  Разрешение 
за изработването на проект за Подробен устройствен план - План за застрояване (ПЗ) по 
чл. 9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна предназначението 
на земеделска земя за неземеделски нужди в обхват поземлен  имот с идентификатор 
04354.6.12 по кадастралната карта на  с.Блатино, местност „Реката“, общ.Дупница 



5 
 

27 

Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Одобряване 
на задание и разрешение за изготвяне на проект за частично изменение на Общ 
устройствен план на Община Дупница, одобрен с Решение №168 от Протокол №9 от 
заседание на Общински съвет Дупница от 18.09.2023г. в обхват: урегулиран поземлен 
имот (УПИ) II-153 За озеленяване, кв.59 по регулационния план на гр.Дупница, одобрен 
с Решение №35/31.03.2023г. на Общински съвет Дупница, поземлен имот с 
идентификатор 68789.607.153 по кадастралната карта на гр.Дупница, одобрена със 
Заповед № 300-5-56/ 30.07.2004г. на ИД на АГКК  и разрешение за изработване на 
проект за изменение на  Подробен устройствен план (ПУП) – План за регулация и 
застрояване (ИПРЗ) по чл.110, ал.1, т.1 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) в 
обхват: урегулиран поземлен имот (УПИ) II-153 за озеленяване, кв.59 по регулационния 
план на гр.Дупница, поземлен имот с идентификатор 68789.607.153 по кадастралната 
карта на гр.Дупница 

28 

Докладна записка от Първан Дангов - кмет на община Дупница, относно Разрешение за 
изработването на проект за Подробен устройствен план - План за застрояване (ПЗ) по 
чл. 9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна предназначението 
на земеделска земя за неземеделски нужди в обхват поземлен  имот с идентификатор 
39339.134.129 по кадастралната карта на с.Крайници, местност „Мраморо”,   общ. 
Дупница, обл.Кюстендил 

29 
Докладна записка от Първан Дангов - кмет на община Дупница, относно Приемане на 
Общинска програма за закрила на детето на територията на община Дупница за 2024 г. 

Точка 0 (Нулева) 

000/19.04.2024 г.  
Обсъждане и приемане на дневен ред за заседание № 8  

Георги Василев Георгиев /МК КОД-ВМРО/ - Изказване /Изказване/ 
Уважаеми г-н Председател, 
Колеги, 
Уважаеми г-н Кмет. 
Макар и символично, аз ви предлагам докладната която влезе като извънредна за 

„БЕЛОЗЕМ СОЛАР ПАРК” да стане първа точка в дневния ред. Нека по този начин да 
покажем на инвеститорите, че ние само не говорим инвеститори, инвеститори, а наистина 
ги подкрепяме и това е най-малкия жест, като се извиняваме на читалищните дейци, които 
ще ги забавим с няколко минути. 

Благодаря. 
 
Георги Красимиров Градевски /ПП „Глас народен“/ - Изказване /Изказване/ 
Уважаеми г-н Кмет, 
Г-н Председател, 
Колеги. 
Аз имам едно предложение за докладна № 285. Дали сега да го направя или на 

самата точка за промяна. 
 
 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
285 извънредна ли е? 
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Георги Красимиров Градевски /ПП „Глас народен“/ - Изказване /Изказване/ 
Не, не е извънредна. 
 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Еми по-добре на самата точка г-н Градевски. Добре. 

 
Край на дебати 

Гласуване по процедурите: 

1. Гласуване на дневния ред 

Резултат от гласуването: 'за' - 23, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 

Предложения за промени: 

1. Предложение от Първан Ангелов Дангов - кмет: Допълване на дневния ред  с  т. 28 -
  докладна записка   № 294 / 22.04.2024 г.  

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 22, 'против' - 1 и 'въздържали се' - 0 ..... 
предложението. 

2. Предложение от Първан Ангелов Дангов - кмет: Допълване на дневния ред  с   т. 29  - 
докладна записка   № 297 / 23.04. 2024 г. 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 24, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 ..... 
предложението. 

1. Анна Минкова Минкова: За 
2. Асен Сотиров Илиев: За 
3. Веселин Михайлов Станкев: За 
4. Виктор Методиев Мантарков: За 
5. Виолета Генчева Инкьова: За 
6. Георги Василев Георгиев: За 
7. Георги Иванов Бански: За 
8. Георги Красимиров Градевски: За 
9. Георги Томов Рангелов: За 
10. Гичка Петрова Михайлова: За 
11. Емил Димитров Гущеров: За 
12. Ивайло Валериев Петров: За 
13. Иво Николов Ников: За 
14. Илиян Ангелов Миланов: За 
15. Йонко Йорданов Гергов: За 
16. Йордан Крумов Йорданов: За 
17. Костадин Крумов Костадинов: За 
18. Николай Димитров Табаков: За 



7 
 

19. Румен Живков Желязков: За 
20. Светлин Яник Зарев: За 
21. Слав Викторов Мантарков: За 
22. Станислав Георгиев Страшимиров: За 
23. Христо Страхилов Михалчев: За 
24. Шейхриар Неждет Златарска: За 

 

3. Предложение от Георги Василев Георгиев: точка 28 в дневния ред да стане 
точка 1 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 21, 'против' - 1 и 'въздържали се' - 2 ..... 
предложението. 
 

Окончателно гласуване на дневен ред: 
Общинският съвет гласува и със 'за' - 23, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 ..... 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 23 

Против 0 

Въздържали се 0 

 

ДНЕВЕН РЕД 

1 

Докладна записка от Първан Дангов - кмет на община Дупница, относно Разрешение за 
изработването на проект за Подробен устройствен план - План за застрояване (ПЗ) по 
чл. 9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна предназначението 
на земеделска земя за неземеделски нужди в обхват поземлен  имот с идентификатор 
39339.134.129 по кадастралната карта на с.Крайници, местност „Мраморо”,   общ. 
Дупница, обл.Кюстендил 

2 

Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно 
Прекратяване на процедурата по конкурса за възлагане на управлението на 
„Многопрофилна болница за активно лечение – Св.Иван Рилски” ЕООД гр. Дупница, 
насрочен с Решение № 1/25.01.2024 г. на Общински съвет-Дупница 

3 
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно 
Определяне на възнаграждението на управителите на общинските еднолични търговски 
дружества 

4 

Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно Избор 
на общински съветници за членове на комисия по чл.6, ал.1 от Правилника за финансово 
подпомагане на процедури и дейности по асистирана репродукция на семейства и лица, 
живеещи на семейни начала с репродуктивни проблеми на територията на Община 
Дупница 

5 Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно 
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Изразяване на мотивирано становище по молба вх. № 593/16.02.2024 г. подадена от 
Василка Йорданова Иванова за опрощаване на несъбираеми държавни вземания 

6 
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно 
Приемане на доклад за осъществените читалищни дейности и изразходваните от 
бюджета средства за 2023 г. на НЧ “Пробуда 1902”, с. Баланово, Община Дупница 

7 
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно 
Приемане на доклад за осъществените читалищни дейности и изразходваните от 
бюджета средства за 2023 г. на НЧ “Пробуда 1939”, с. Яхиново, Община Дупница 

8 
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно 
Приемане на доклад за осъществените читалищни дейности и изразходваните от 
бюджета средства за 2023 г. на НЧ “Пенчо Славейков - 1978”, гр. Дупница 

9 
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно 
Приемане на доклад за осъществените читалищни дейности и изразходваните от 
бюджета средства за 2023 г. на НЧ “Развитие 1910”, с. Крайници, Община Дупница. 

10 

Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно 
Приемане на доклад за осъществените читалищни дейности и изразходваните от 
бюджета средства за 2023 г. на НЧ “Христо Ботев 1911”, с. Червен брег, Община 
Дупница 

11 
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно 
Приемане на доклад за осъществените читалищни дейности и изразходваните от 
бюджета средства за 2023 г. на НЧ “Пейо Кр. Яворов 1978”, гр. Дупница. 

12 
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно 
Приемане на доклад за осъществените читалищни дейности и изразходваните от 
бюджета средства за 2023 г. на НЧ “Спартак 2006”, гр. Дупница 

13 
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно 
Приемане на доклад за осъществените читалищни дейности и изразходваните от 
бюджета средства за 2023 г. на НЧ “Зора 1858”, гр. Дупница 

14 
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно 
Приемане на доклад за осъществените читалищни дейности и изразходваните от 
бюджета средства за 2023 г. на НЧ “Пробуда 1926”, с. Джерман, Община Дупница 

15 
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно 
Приемане на доклад за осъществените читалищни дейности и изразходваните от 
бюджета средства за 2023 г. на НЧ “Христо Ботев 1978”, гр. Дупница 

16 
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно 
Приемане на доклад за осъществените читалищни дейности и изразходваните от 
бюджета средства за 2023 г. на НЧ “Пробуда 1927”, с. Самораново, Община Дупница 

17 
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно 
Приемане на доклад за осъществените читалищни дейности и изразходваните от 
бюджета средства за 2023 г. на НЧ “Генерал Г. Тодоров 2011”, гр. Дупница 

18 
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно 
Приемане на доклад за осъществените читалищни дейности и изразходваните от 
бюджета средства за 2023 г. на НЧ “Светлина 1927”, с. Бистрица, Община Дупница.  

19 

Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно  Предоставяне 
от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение на 
задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за 
изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи 
/ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен имот с проектен 
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идентификатор 65245.5.48  по кадастралната карта на село Самораново 

20 

Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Разрешение за 
изработването на проект за Подробен устройствен план - План за застрояване (ПЗ) по 
чл. 9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна предназначението 
на земеделска земя за неземеделски нужди в обхват поземлен  имот с идентификатор 
02350.10.603 по кадастралната карта на с.Баланово, м. „Бинека”,   общ. Дупница 

21 

Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Разрешение за 
изработването на проект за Подробен устройствен план - План за застрояване (ПЗ) по 
чл. 9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна предназначението 
на земеделска земя за неземеделски нужди в обхват поземлен  имот с 
идентификатор  39640.50.119 по кадастралната карта на  с.Кременик, местност 
„Козарнико“, общ.Дупница. 

22 

Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно  Разрешение 
за изработването на проект за Подробен устройствен план - План за застрояване (ПЗ) по 
чл. 9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна предназначението 
на земеделска земя за неземеделски нужди в обхват поземлен  имот с 
идентификатор  24791.3.17 по кадастралната карта на  с.Дяково, местност „Горен егрек“, 
общ.Дупница 

23 

Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Разрешение за 
изработването на проект за Подробен устройствен план - План за застрояване (ПЗ) по 
чл. 9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна предназначението 
на земеделска земя за неземеделски нужди в обхват поземлен  имот с идентификатор 
68789.24.41  по кадастралната карта на  гр.Дупница, местност „Фандаклъка“, 
общ.Дупница.    

24 

Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно  Разрешение 
за изработването на проект за Подробен устройствен план - План за застрояване (ПЗ) по 
чл. 9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна предназначението 
на земеделска земя за неземеделски нужди в обхват поземлен  имот с идентификатор 
39640.304.28 по кадастралната карта на  с.Кременик, местност „Лъката“, общ.Дупница 

25 

Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно  Разрешение 
за изработването на проект за Подробен устройствен план - План за застрояване (ПЗ) по 
чл. 9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна предназначението 
на земеделска земя за неземеделски нужди в обхват поземлен  имот с 
идентификатор  87727.21.24 по кадастралната карта на  с.Яхиново, местност „Лъката“, 
общ.Дупница 

26 

Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно  Разрешение 
за изработването на проект за Подробен устройствен план - План за застрояване (ПЗ) по 
чл. 9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна предназначението 
на земеделска земя за неземеделски нужди в обхват поземлен  имот с идентификатор 
20763.9.128 по кадастралната карта на  с.Джерман, местност „Сух андък/Бела вода“, 
общ.Дупница.   

27 

Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно  Разрешение 
за изработването на проект за Подробен устройствен план - План за застрояване (ПЗ) по 
чл. 9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна предназначението 
на земеделска земя за неземеделски нужди в обхват поземлен  имот с идентификатор 
04354.6.12 по кадастралната карта на  с.Блатино, местност „Реката“, общ.Дупница 

28 
Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Одобряване 
на задание и разрешение за изготвяне на проект за частично изменение на Общ 
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устройствен план на Община Дупница, одобрен с Решение №168 от Протокол №9 от 
заседание на Общински съвет Дупница от 18.09.2023г. в обхват: урегулиран поземлен 
имот (УПИ) II-153 За озеленяване, кв.59 по регулационния план на гр.Дупница, одобрен 
с Решение №35/31.03.2023г. на Общински съвет Дупница, поземлен имот с 
идентификатор 68789.607.153 по кадастралната карта на гр.Дупница, одобрена със 
Заповед № 300-5-56/ 30.07.2004г. на ИД на АГКК  и разрешение за изработване на 
проект за изменение на  Подробен устройствен план (ПУП) – План за регулация и 
застрояване (ИПРЗ) по чл.110, ал.1, т.1 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) в 
обхват: урегулиран поземлен имот (УПИ) II-153 за озеленяване, кв.59 по регулационния 
план на гр.Дупница, поземлен имот с идентификатор 68789.607.153 по кадастралната 
карта на гр.Дупница 

29 
Докладна записка от Първан Дангов - кмет на община Дупница, относно Приемане на 
Общинска програма за закрила на детето на територията на община Дупница за 2024 г. 

Точка 1 (Първа) 

294/22.04.2024 г.  
Докладна записка от Първан Дангов - кмет на община Дупница, относно Разрешение 
за изработването на проект за Подробен устройствен план - План за застрояване (ПЗ) 
по чл. 9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна 
предназначението на земеделска земя за неземеделски нужди в обхват поземлен  имот 
с идентификатор 39339.134.129 по кадастралната карта на с.Крайници, местност 
„Мраморо”,   общ. Дупница, обл.Кюстендил  

Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/ 
Благодаря. 
Уважаеми господа общински съветници, това е поредната докладна която касае 

инвестицията на „ВЕРИЛА СОЛАР ПАРК ” в землището на с. Крайници. Запознали сте се 
предполагам с нея. Следваме стъпките които са от предишните докладни. Нищо ново няма 
в нея. 

Благодаря. 
 
Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО/ - Реплика /Реплика/ към: Кмет 

- Първан Дангов 
Имам една кратка реплика, въпрос към вас. По отношение предния път когато се 

гласува за  „ВЕРИЛА СОЛАР ПАРК” оценката, дали е извършено плащането защото хората 
в Крайници имат обществен интерес. Дали е минало плащане и т.н. и дали това което беше 
обещано от инвеститорите и това което трябва да бъде инвестирано от общината. За това 
питам дали е осъществена сделката извършено плащане. Към вас е въпроса г-н кмете. 

 
Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/ 
Благодаря. 
Уважаеми г-н Председател, всички стъпки които е трябвало да бъдат предприети 

съобразно решението на ОбС са извършени. Аз ще имам среща с жителите на Крайници и 
там ще обясня на тях. Предпочитам да не отговарям в този ред през вас към жителите на 
Крайници. Ще се срещна с тях и ще им обясня на място. Това мога да кажа. 

  
Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО/ - Реплика /Реплика/ към: Кмет 

- Първан Дангов 
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Вие това може да кажате обаче ние сме ОбС и имаме право да получаваме 
информация. По Закон имаме право да получаваме информация и вашия отговор е малко 
неуважителен считам. Ние също сме избрани от хората и имаме право да знаем. Още повече 
вие поехте ангажимент, че сумата ще се инвестира за селото, че инвеститора ще направи 
съответните дарения за селото. Така, че не виждам причина да не отговорите на моя въпрос 
в качеството ми на общ. съветник. Чисто неуважително е това отношение. Вие ще обясните 
на гражданите на селото, вие имате право да правите каквото си желаете, но ние също 
имаме разговор с хората на това село. Така, че считам, че така не е правилно да отказвате да 
отговаряте на нашите въпроси. 

 
Край на дебати 
Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 22, 'против' - 1 и 'въздържали се' - 1 ..... 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 22 

Против 1 

Въздържали се 1 
 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.11 и чл.27, ал.3 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация (ЗМСМА), чл. 124а, ал.1 и ал.5, чл.124б и 
чл.125 от Закона за устройство на територията (ЗУТ), чл.17а, ал.1 т.3 и ал.3 от Закона за 
опазване на земеделските земи (ЗОЗЗ), Об.С прие 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
 
            №  53 
 
1. ОБЩИНСКИ СЪВЕТ- ДУПНИЦА ОДОБРЯВА  ЗАДАНИЕ за проектиране по 

чл. 125 от ЗУТ на проект за Подробен устройствен план (ПУП) - План за застрояване (ПЗ) по 
чл. 9, ал. 2 от ЗУТ  в обхват: поземлен  имот  с идентификатор 39339.134.129 по 
кадастралната карта на  с.Крайници, местност „Мраморо”, общ.Дупница за промяна 
предназначението на земеделска земя за неземеделски нужди, съгласно Закона за опазване на 
земеделската земя и съпътстващите го нормативни документи, за изграждане на съоръжения 
за трансформация и съхранение на електроенергия. 

2. ОБЩИНСКИ СЪВЕТ-ДУПНИЦА РАЗРЕШАВА НА „ВЕРИЛА СОЛАР ПАРК 
2” ООД представлявано от Ангел Иванов Василев–управител да възложи изработването на 
проект за Подробен устройствен план - План за застрояване (ПЗ) по чл.9, ал.2 от Закона за 
устройство на територията (ЗУТ) за промяна предназначението на земеделска земя за 
неземеделски нужди в обхват: поземлен  имот  с идентификатор 39339.134.129 по 
кадастралната карта на  с.Крайници, местност „Мраморо”, общ.Дупница съответстващ на 
обхвата и съдържанието на одобреното задание.  

При изготвянето на проекта да бъдат спазени общите правила на Закона за устройства 
на територията (ЗУТ), изискванията на Наредба №7 от 22.12.2003 год. за правила и 
нормативи за устройство на отделните видове територии и устройствени зони и Наредба № 8 
от 14.06.2001 год. за обема и съдържанието на устройствените схеми и планове. 
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Проектът да бъде придружен с план-схема за електроснабдяване и схема на 
санитарно-хигиенна обстановка.  

Съгласно чл. 128, ал. 6 от ЗУТ проектът да бъде съгласуван по реда на чл.127, ал.2 от 
ЗУТ с РИОСВ-София, „БТК”АД, РЗИ-Кюстендил, „Кабел Сат–Запад“ ООД, „ЕРМ ЗАПАД“ 
ЕАД, преди внасяне в Община Дупница за процедиране.   

 
Решението да бъде разгласено с обявление при спазване изискванията на   чл. 124б, 

ал. 2 от ЗУТ.  

Точка 2 (Втора) 

284/18.04.2024 г.  
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно 
Прекратяване на процедурата по конкурса за възлагане на управлението на 
„Многопрофилна болница за активно лечение – Св.Иван Рилски” ЕООД гр. Дупница, 
насрочен с Решение № 1/25.01.2024 г. на Общински съвет-Дупница  

Комисия по здравеопазване 3 „за“, 2-ма в зала е становището. 

Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО/ - Изказване /Изказване/ 
Като вносител искам да кажа няколко думи. 
Колеги, процедурата знаете, че не се стигна до втори етап на конкурса, в следствие на 

което съгласно Закона ОбС трябва да прекрати досегашната процедура. Това е в т. 1 от 
настоящото решение. След това веднага се обявява нов конкурс, който предложението е да 
бъде насрочен за 12 юни в който конкурс отново ще има конкурсна комисия. ОбС следва да 
избере 4 представители в тази комисия и дано този път надявам се втория конкурс да избере 
постоянен управител на общинската болница. 

По отношение на болницата искам да кажа, че състоянието и е стабилно. Това което 
ме уверява управителя, че и януари и февруари, и март макар и не голяма има печалба, което 
е важно, че няма загуба. Така, че слухове за турболенции и подобни неща мисля, че са 
манипулации и спекулации, които се правят от определени хора с определена цел. 

Така, че по отношение на докладната може да вземете отношение и съответно да 
изберем комисия, която да проведе новия конкурс. 

 
Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/ 
Уважаеми дами и господа общ. съветници, 
Уважаеми кметове на кметства и кметски наместници, 
Уважаеми г-н Костадинов, 
Уважаеми г-н Гергов. 
Нали вие бяхте Председател на комисията и искам да се обърна към вас официално и 

да се обърна към комисията по здравеопазване. Най-малко имам отношение като Кмет на 
общината към здравето на жителите и на Дупница и на селата, и на съседните общини, 
когато се решава съдбата на общинската болница, да изразя публично мнение и няма да кажа 
нищо ново освен това което казах след провеждането на така наречения конкурс. 

Официално заявявам пред ОбС, че това беше нагласен конкурс и нарочно провален с 
ясното съзнание да се даде повече време на хората които така или иначе зад кадър много 
умело и подло бих казал си играят със съдбата на общинската болница. Тези хора имат 
своите имена. Понеже не присъстват в залата ще се въздържа от споменаване на техните 
имена, но ще кажа. Нека комисията по здравеопазване внимателно прегледа документите 
които бяха представени от сегашния изпълняващ длъжността директор. Най-малко там 
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липсва едно листче на което пише квалификация здравен мениджмънт. Надявам се, че вие 
проследихте всички онлайн конкурса, поне съвременните технологии позволяват това. Не 
може д-р Николов с следдипломна квалификация от Аграрния университет в Пловдив, 
забележете Аграрния, да участва в конкурс за медицински директор, когато условието на 
този конкурс е да има здравен мениджмънт. Изрично е записано в Закона в Наредбата кое 
ВУЗ издава квалификация за здравен мениджмънт. 

Втори въпрос. Защо комисията не прекрати участието на д-р Николов още на етапа 
подаване на документи? Трети въпрос. Изпълнено ли е условието да има кандидата 
независимо как се казва здравен мениджмънт? Освен диплома квалификация за лекар 
хуманен, това е задължително условие. И ако вие уважаеми г-н Председател сте загрижен за 
жителите на Крайници, обяснете им това от вашата висота на поста който заемате, защото 
вие разбирате безспорно от управление на здравеопазването, имате отношение там. Дори от 
позицията на поста Председател формирате публично мнение, че всичко е наред в 
общинската болница и аз ще ви кажа кое не е. там в момента целенасочено уважаеми дами и 
господа общ. съветници, уважаеми съграждани се върви към ликвидация на хирургично 
отделение с напускането на д-р Никулчин. Там е  уволнена гл. сестра, ако не знаете, поне 
медиите писаха. Проверете защо. Там в момента тече покрива на родилно отделение и на 
никого това не му прави впечатление. А когато падне нивото на общинската болница тя ще 
се превърне в една обикновена амбулатория. Говоря за базата на Военна болница. И зад 
всичко това стоят политически представени бих казал и общ. съветници и за жалост хора с 
лекарски дипломи. Ако мислите, че съдбата на общинската болница се намира в нечии 
чужди ръце, бъркаме всички. Ако мислите уважаеми г-н Председател, че сваляйки нивото на 
общинската болница, губейки това здравно заведение на здравната карта съвсем съзнателно, 
ние ще подобрим качеството на живот, качеството на здравните услуги. Ние в момента 
вървим замислете се в нечия лична изгода и си го причиняваме ние. Не ни е виновен нито 
Кюстендил, нито София, нито някой друг. 

Ще завърша с политическия елемент във всичко това. Не е тайна за вас, че г-жа Мария 
Иванова Жайгарова работи в болница „Света Ана“, нали. Там е добре представен д-р Петър 
Москов, който пък случайно е Председател на партия КОД. Още по-случайно представената 
партия КОД в ОбС има своето име, настоящия Председател. Още по-случайно партия КОД 
иска моята оставка за какво ли не. Когато се намесят нечисти цели и интереси с политически 
привкус за лична изгода, това се нарича беззаконие, безхаберие и липса на човечност. 

Благодаря. 
 
Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Реплика /Реплика/ към: Кмет - Първан 

Дангов 
Уважаеми колеги, 
Г-н Председател, 
Г-н Дангов. 
Слушайки ви за пореден път искам да ви аплодирам начина по който говорите 

коренно се разминава с действителността. Вие живеете в свой измислен свят. Как този 
Председател, не съм му адвокат или г-н Москов не пречеше на общинската болница докато 
имаше доброто управленско решение и наличието на един разбиращ от финанси специалист. 
В моментна в който вие излязохте на политическата сцена…………. 

Ще прекъсна г-н Костадинов, много ви моля. Темата е важна. Тука г-н кмета си 
говори по телефона, аз няма да продължа. 

 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Г-н Дангов, не е уважително това което вършите. Човека има реплика към вас. Чуйте 

го. 
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Г-н Първан Дангов – Кмет: 
Само да кажа, че на вънка вали дъжд и има запушени канализации. 
 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Може да има 6 запушени, а това е залата на ОбС и се дръжте прилично. Дръжте се 

прилично. 
 
Г-н Първан Дангов – Кмет: 
Дръжте се прилично? 
 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Да. Няма да ви се обадя защото вие препращате вашия дежурен да се обажда на мен. 
 
Г-н Първан Дангов – Кмет: 
Вие разбирате от ВиК от здравеопазване. 
 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Разбира се, че разбирам. Продължете г-н Гущеров. 
 
Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Реплика /Реплика/ към: Кмет - Първан 

Дангов 
Уважаеми граждани на Дупница, тази пропаст която тука може би под давлението на 

г-н Дангов са тези бюра показва и отношението му към всичко което се случва в общината. 
Може би сте пропуснали за следващата сесия ще препоръчам така да направите и един разрез 
на подиума за да подчертаете още повече колко сте далече от проблемите на община 
Дупница. Връщам се към темата за …………….. Г-н Костадинов, тука да не сме…….. нема 
да споменавам трите оператори. Или айде да ги спомена А1, Vivacom, Yettel…… 

 
Г-н Първан Дангов – Кмет: 
Леко да не счупите микрофона само. 
 
Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Реплика /Реплика/ към: Кмет - Първан 

Дангов 
Айде, почна се. Бяхте спокоен, изведнъж за микрофона. Чакам сега за телефоните 

защото нямате друго какво да кажете така че чакам всеки момент да напомним за 
телефоните, тъй като и вие ги ползвате. 

Връщаме се на общинската болница. Защо г-н Дангов, до преди няколко месеца 
всичко вървеше и даже ваши съпартийци бяха на комисии и подчертаваха доброто 
управление. Изведнъж идвайки вие, тъй като маже би както и на предната сесия споменах 
единствено не сте се скарали в момента може би и не сте в скандал с г-н Владимир Путин. 
вие където минете всявате раздори, всявате проблеми и сега поставяте на отговорността на 
ОбС проблема с общинската болница. Ако си тръгвате нека некой се качи да замества. А за 
канализацията. Болницата мас не ви интересува………. 

 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Десет минути почивка. 
 
Инж. Емил Гущеров – общ. съветник: 
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Г-н Костадинов, докога ще е това неуважение към този ОбС. няма отговори на 
питания, неизпълнение на решения. Вие Председател ли сте или какъв сте? Еми дайте тоя 
Кмет по някакъв начин нещо да се случи. Има Омбудсман. 

 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Нека продължим работата на ОбС. 
Колеги, нека продължим работата.  
Давам думата за реплика на г-н Йонко Гергов. 
 
Йонко Йорданов Гергов /Партия на Зелените/ - Реплика /Реплика/ към: Кмет - 

Първан Дангов 
Уважаеми г-н Дангов, 
Уважаеми колеги общински съветници, 
Дами и господа в залата. 
Г-н Дангов, по вашето изказване аз не разбрах какво упреквате комисията, че е 

манипулирала конкурса и не сме избрали управител или, че д-р Стефан Николов не сме го 
избрали изобщо, а е трябвало да го изберем или пък трябвало много рано да го декласираме 
от този конкурс. Вие като общ. съветник си спомням комисии за избор на управител в които 
заедно сме били в тази комисия и сте били част от комисията избирали досегашни 
управители. Надявам се, че правите разлика между това кандидата да е лекар с допълнителна 
квалификация здравен мениджмънт или кандидата да не е лекар да е висшист магистър по 
икономика със специалност здравен мениджмънт. Това са две различни неща. Д-р Стефан 
Николов не е отрязан на първия етап на конкурса представяйки пред комисията същите 
документи с които длъжностно лице по регистрация в ТР го е допуснал и го е вписал като 
управител на лечебното заведение към момента, след като е избран от целия този ОбС. 

Така, че в крайна сметка какво упреквате комисията. Така аз ще се опитам да отговоря 
без да нарушавам декларацията която сме подписали за поверителност, но че не сме избрали 
управител или, че Стефан Николов не е бил по-рано отстранен от участие или пък трябваше 
да го изберем. Аз и така не ви разбрах какво трябваше да направим. 

Благодаря ви. 
 
Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО/ - Реплика /Реплика/ към: Кмет - 

Първан Дангов 
Благодаря г-н Гергов. 
Ще взема думата за реплика и аз, тъй като бях споменат най-малкото. 
Това което прави г-н Дангов е грозно и отвратително. Да вкарваш внушения срещу ТД 

и то общинско дружество, че има проблеми, това е типично стила Дангов. Нито едно от това 
нещо което каза Дангов не е вярно. Нито нивото ще спадне защото е напуснал доктор. 
Доктори, сестри напускат, уволняват, назначават и т.н., но нито нивото ще спадне нито нещо 
ще бъде затворено, нито някой иска да бъде затворено. Друг въпрос е който аз всеки път 
поставям пред този ОбС и пред миналия и пред по-миналия. Ние като политици гарантираме 
ли качеството, което се предлага в съответното общинско дружество. Всичко което прави 
Дангов е свързано с неговото желание той да си назначи негов управител. Обвиненията към 
Стефан Николов за липса на квалификация са смешни, каквито само един неграмотен човек 
може да отправи и Йонко ви го каза. ТР длъжностното лице е приело, че той има 
квалификация да бъде вр. изпълняващ и има квалификация мениджър, обаче Дангов казва, че 
няма. И това е вече за пореден път внушенията които той прави от този микрофон и в този 
град. Внушенията Москов-Жайгарова-Костадинов и еди какво си…… Ще отговоря, ще сляза 
на неговото ниско, ниско, долно ниво и аз ще попитам някои въпроси. Има ли в болницата 
човек, който същия този Николов е издигнал до Директор  и този човек дали се казва Силвия 
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Дангова и какво е отношението на Кмета. Има ли връзка роднинска със Силвия Дангова? 
Ами има ли в общината служител, който се казва Боянов? Близък на Дангов, който Дангов го 
завел в общинската болница и накарал вр. изпълняващия да го назначи за контрольор или за 
не за контрольор, а за не знам си какъв там, наместник ли нещо такова. Той щял да бъде 
връзката между Дангов и болницата. Има ли такъв човек Боянов? А този Боянов има ли 
връзка с другата кандидатка Боянова, която беше на конкурса? И аз питам има ли такава 
връзка. И коя връзка е по-вярна Москов-КОД Костадинов- Жайгарова или Боянов-Боянова-
Дангов. Долно и унизително е всичко което прави Дангов и това нещо ще има последствия 
върху болницата защото много хора следят нашите сесии. Тук има представители на мас 
медиите, които ще предадат нашите думи. 

Така, че аз за пореден път казвам. Нито нивото е спаднало, нито има проблеми. Ако 
някой е бил уволнен или назначен, това си е работа на управителя, който този ОбС е избрал. 
Но опитите да се сриват авторитети, както моя, както на някой от вас, това е недопустимо и 
аз повече няма да го търпя. Миналия път бяха чешми, сега са КОД, другия път незнам си 
какво. 

В заключение ще припомня едно време Дангов лобираше за един управител, бореше 
се със зъби и нокти до бой щехме да стигнем. Оня управител, който ме беше приятел най-
чето по маса да си седи управител. Стигна се до там, че на конкурс не се яви лекар и Дангов 
се представи за лекар и след това конкурса беше отменен, само и само неговия управител да 
си остане управител. В крайна сметка същия този управител по негово време болницата 
достигна до 2 400 000 лв. задължения. Така, че последния човек, който трябва да слушаме е 
г-н Дангов когато става въпрос за болница, за здравеопазване, за конкурси, за честност и за 
достойнство. 

 
Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Изказване /Изказване/ 
Г-н Председател, 
Колеги. 
Прекъснахме преди заседанието поради неуважението на кмета към тази институция. 

Г-н Председател, това неуважение продължава и в момента. Аз мисля, че г-н Дангов е дошъл 
тука с някакъв огромен обем от документи, които ще запознае със състоянието на 
общинската болница. 

Уважаеми граждани на Дупница, тъй като той няма време да си върши задълженията, 
са в момента разписва пощата да знаете. Много е ангажиран през нощта през деня и сега в 
момента разписва пощата която трябва един кмет. 

По темата общинска болница г-н Дангов има няколко нелицеприятни въпроси към 
вас, но вие сте длъжни да отговорите ако искате на събранието в Крайници, ако искате на 
площада може да се качите на тези пънове на дърветата които отрязахте, ще ви дадат по-
висока трибуна, и пътя по който сте тръгнали Дупница да бъде една пустиня. Та ще ви 
попитам. Къде е линейката и защо стои на паркинг? Беше спечелена по европейски проект и 
тази линейка би трябвало да помага в дейността на общинската болница.или вие я ползвате 
за лов или нещо друго. Втория ми въпрос. На срещата която беше организирана в 
общинската болница и присъстваха съветници от почти всички политически партии, без 
вашата партия визирам без от БСП. Може би общинската болница не ги касае. Беше поставен 
въпроса от завеждащ отделение, не си спомням от кое отделение, къде са дарените 10 легла. 
Вие сте ги прибрали. Ползвате ли ги за лични облаги или пак чакате някакъв конкретен 
повод в който вие да изригнете и да кажете аз съм добрия Дядо Мраз. Като се правите на 
толкова загрижен към обществените проблеми и преди малко излязохте тука да 
демонстрирате видите ли колко съм загрижен за отводняване или друго. Аз ще ви напомня 
тъй като в своите оправдателни речи, относно изрязването на дърветата вие казахте, че са 
били опасни. От м. януари първата седмица има входирано докладна, искане от кмета на 
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Червен брег за едни наистина и местните жители се притесняват, опасни дървета. Но видите 
ли уважаеми съграждани от Дупница, кмета на Червен брег който е избран и е представител 
на ПП ГЕРБ, трябва и жителите на Червен брег да носят последствията от това, че са 
гласували за своя Кмет, който им е показал, че може да решава дадени проблеми. Така, че 
когато демонстрирате от тази трибуна г-н Дангов колко сте загрижен за обществените 
проблеми недейте да заблуждавате хората, че едва ли не се опитвате като Батман веднага и 
на място да решите дадения проблем. 

Хубаво е, че разписвате тези докладни или документи. Ще се радвам искрено ако 
някъде в този подпис сложите под някои документи някой евро проект защото вече стават 6 
месеца откакто вие управлявате уважаеми съграждани, община Дупница е на ниво на което 
без да искам да обиждам Бобошево, Трекляно и такива общини с по 5 000 000, а тези общини 
са с капацитет знаете какво е населението и какви експерти има в съответната община, има 
повече спечелени и реализирани. 

Благодаря. 
 
Ивайло Валериев Петров /КП „БСП за България“/ - Изказване /Изказване/ 
Уважаеми г-н Кмет, 
Уважаеми г-н Председател, 
Колеги. 
До тука чуваме само едно политиканстване и един популизъм. Бяха поставени 

проблеми от кмета и всички гледате да нападате, а не да видим реално какви въпроси идват 
от болницата. И към мен като Председател на здравната комисия също пристигат такива 
въпроси. Дайте да погледнем общо на тази тема, не винаги да има едно нападение. За това 
като председател искам да поканя както и предстоящата комисия по избор, която ще бъде 
утвърдена за управител на болницата, така да направим една среща същи с завеждащите 
отделения и да изясним всички тези въпроси, а не идват избори и тука дайте да правим 
политика и популизъм върху такава важна тема. 

 
Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Реплика /Реплика/ към: Ивайло 

Валериев Петров 
Г-н Петров, с цялото уважение като съветник с повече опит. Хубаво е да защитавате 

позицията на кмета, тъй като предния път си спомням как се накара и на г-н Павлов и на вас, 
че не взимате отношение. Но искам да ви напомня, аз ако сте ме слушали внимателно 
споменах, че имаше такава среща със завеждащ отделенията и присъстваха много от 
колегите общ. съветници от различни партии и чуха проблематиката от завеждащ 
отделенията. От вашата партия нямаше представител. Другото което искам да ви напомня 
точно за политиканстването  и за популизма. Вие също с вашите колеги, когато беше зададен 
такъв тон от Председател на ОбС, от Кмет при предишни управления на общинската болница 
вие също, визирам като партия, сте гласували и подкрепяли, като сте виждали градивното. 
Аз също искам но с цялото ми уважение към г-н кмета, който тръгва тука да всява раздори, 
да всява информация, която сигурно дали има и 1% вярно как очаквате да има градивност, 
как очаквате да няма политиканстване, как очаквате да няма популизъм. Значи от ваша 
страна всичко това което се изрича от страна на г-н кмета е градивно, а всеки от нас когато 
казва нещо което е различно е политиканстване. 

Благодаря. 
 
Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО/ - Реплика /Реплика/ към: 

Ивайло Валериев Петров 
Г-н Петров, в същия дух искам да кажа и аз. Кой започна с политиканстването? Кой 

спомена партии, кой спомена……. И кои проблеми визирате. И ви моля, не влизайте в тона 
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на Дангов. Кои точно проблеми в болницата искате да обсъдим. Казахте има проблеми които 
достигат до мен и искам да ги обсъдим. Кои точно проблеми. Ясно ви казах 4 месеца подред 
болницата е всеки месец на печалба. Нито е паднало нивото на хирургия, нито ще падне. 
Нито е затворено родилно, нито ще затвори, но няма нищо вечно в този живот. Дори и да 
затвори, това ли са проблемите на болницата. Колкото до среща в болницата хубаво е, че се 
досетихте. Ще ви припомня, че ви поканих на такава среща обаче ваш представител не 
дойде. Бил сте ангажиран не сме могъл да дойдете добре, пратете някой друг. Така, че сега да 
излезете на микрофона и да се правите на ощипана мома, няма да се съглася с цялото ми 
уважение към вас като Председател на здравната комисия. 

Няма повече заявки. Колеги, моля да давате предложения за членове на комисията и 
Председател на комисията. Почваме от най-голямата група. 

Предложение от Йордан Крумов Йорданов: Слав Мантарков 
Предложение от Ивайло Валериев Петров: Асен Илиев 
От групата на КОД – ВМРО, аз предлагам Георги Георгиев. 
 
Г-н Георги Георгиев – общ. съветник: 
Уважаеми г-н Костадинов, 
Колеги, 
Уважаеми г-н кмете. 
Благодаря за доверието. Аз няма да участвам в следващия конкурс за избор на 

управител. Ще си направя отвод. Към вас г-н Дангов. Хубаво е да ни нападате. Всяко мнение 
уважавам, различното мнение замислям се върху него и търся вината в себе си. Не мога да 
кажа поради коя причина съм поставил тия оценки, но използвам микрофона да кажа 
„Уважаеми бъдещи кандидати за управители на МБАЛ Дупница……..“ Разликата между М и 
У е огромна. Болницата е многопрофилна, не е университетска. Благодаря ви г-н Костадинов 
още един път, аз предлагам г-н Станислав Страшимиров. 
 

Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Така колеги, аз ще позволя да предложа отново г-н Йонко Гергов като правоспособен 

юрист. Ще кажа няколко думи. От както съм в ОбС г-н Гергов участва във всички комисии. 
Вие видяхте наистина от излъчванията какво значи опитен Председател, а не когато Дангов 
беше Председател и после анулираха конкурса. За това предлагам г-н Йонко Гергов и 
направо за Председател. Кой беше секретар сега? Беше Георги. 

Желаете г-н Мантарков за секретар. Г-н Асен Илиев за секретар. Е не, не, не може не. 
Не може не. До сега високи думи сега не. Вие сте управляваща партия. Г-н Страшимиров за 
секретар. Мога ли да ви предложа за секретар? Е не благодаря обаче и тримата си давате 
отвод, а 1 трябва да бъде секретар. Ама вие сте тримата г-н Мантарков, г-н Илиев и вие. 
Един от тримата трябва да бъде секретар. Г-н Илиев, моля ви да станете секретар на 
комисията. Г-н Илиев иначе изпадаме не може да реализираме комисия. Г-н Илиев, 
последно. Добре, предлагам г-н Йонко Гергов за член на комисията и Председател и г-н Асен 
Илиев за секретар. 

Има ли други предложения? 
Колеги знаете когато се избират комисии вървим по реда на политическите партии. 

До момента е запълнен състава на комисията и представител ще има от РЗИ, но вие може да 
предлагате и други членове. 

Не може г-н Дангов. той е бил и конкурса се провали. 
 
Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/ 
Искате ли да ви отговоря г-н Председател защото трети път ме споменавате. Искате 

ли? 
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Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Тридесет пъти ще го кажа. 
 
Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/ 
Кажете го 35-ти път. Сега ще ви отговоря защо. Искате ли? 
 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Искам да. 
 
Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/ 
Да ви отговоря ли? 
 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Разбира се. 
 
Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/ 
Защото уважаеми г-н Председател, винаги когато интересите в здравеопазването са 

били лични в частна полза се случва така. Тогава да ви припомня управляваше една друга 
политическа сила. Нали така, ако сте забравили. На вас ви изнася да помните неща които 
само вас ви интересуват. РЗИ уважаеми дами и господа общ. съветници нарочно не 
изпратиха представител. Нарочно с идеята да провалят конкурса. Нещо повече. Имаше 
подмятания, не ме карайте да споменавам името на тогавашния Председател, защото не е 
между живите, лекар, подмятания „Абе какво ще прави хуманен лекар там, нали има лекар.“ 
Те казват ветеринарен лекар, лекар е. Виждате ли до къде сме го докарали. Частни интереси 
в лична полза в здравеопазването. Ето за това стигнахме до тук. За това г-н Костадинов. Вие 
бяхте тогава в друга позиция, нали. Понеже разбирате от мениджмънт в здравеопазването. 
Между впрочем вашата кариера е тръгнала……… Знаете ли какво е АСЧ – административно 
стопанска част. От общинската болница, от същата. Нали вие там проходихте като домакин 
или всичко останало. Там ли проходихте с д-р Лефтеров, което няма нищо лошо разбира се. 
Когато обаче се катериш по гърба на болката на хората, на здравето на хората и си го 
превърнал в стока и мислиш като магазинер колко пари да изкараш се стига до ситуация да 
не можеш да формираш дори и комисия, като Председател на ОбС. до там сме го докарали. 

Благодаря. 
 
Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО/ - Реплика /Реплика/ към: Кмет - 

Първан Дангов 
Благодаря.  
Ето ви моята реплика. 
От там тръгнах вярно е. на 24 години бях административен директор. Сега нещо 

подобно е Силвия Дангова. Не знам дали сте в роднински отношения. Силвия Дангова е 
такъв човек сега в тази болница. Дано и тя достигне до моите Председател на ОбС. А сега да 
ви довърша защото той започна за конкурса. Възможно е наистина някой да е повлиял на 
РЗИ и наистина нямаше лекар и тогава се появява г-н Дангов, д-р Дангов и казва „Аз съм 
доктор, аз ще бъда лекар на комисията.“, и се обявява за лекар и провеждат конкурса и след 
това конкурса беше отменен. Защото един човек в частните си интереси, личните си да 
прокара онзи управител тогава си позволи да се представи за лекар и конкурса разбира се 
беше провален, а неговия управител доведе болницата до 2 400 000 лв. задължения. И вие 
особено новите колеги да не дава Господ да се върне онова време как сме се чувствали 
тогава и какви бяха ситуациите. Тогава този човек тука от дясно на мен защитаваше 
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тогавашния управител, както сега напада този който  реализира печалба. Да, болницата не е 
дюкян, обаче без пари не става. Видяхте когато Дангов не иска да даде пари на ВиК до къде 
достигнахме. Видяхте когато Дангов не иска да даде пари за сондажа до къде достигнахме. 
Ще иска ли Дангов да даде пари за общинската болница. Това е големия въпрос на който 
трябва да отговори Дангов, не да си говори общи приказки и да прави личностни внушения, 
което е грозно и безобразно. 

 
Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/ 
Уважаеми г-н Председател, 
Дами и господа общински съветници, 
Уважаеми инж. Костадинов. 
За втори път си позволявате вие и стоящия отпред общ. съветник Гущеров да 

споменавате името на една жена която работи в болницата. виждате ли колко е грозно. Вие 
дори нямате кавалерското чувство това да го предъвкате. Споменавате име на жена която не 
е тук. Тя не работи от вчера да викажа и е присъствала в тази зала когато е избирана вашата 
фаворитка Мария Иванова Жайгарова. 

 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Роднини ли сте вие с нея? 
 
Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/ 
Искате ли да ме чуете. Нещо сте много нервен. 
 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Да напротив, много съм спокоен. 
 
Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/ 
Спокоен ли сте? 
 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Роднини ли сте кажете. 
 
Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/ 
Когато обаче намесвате вие, вие роднини, аз мога да говоря много но не е прилично. 

Ако мислите вие с Гущеров тука да правите поредния цирк и да се занимаваме с роднини, 
шуреи, баджанаци, дайте да затворим вратите, да спрем излъчването навън и да изясним 
един път за винаги кой какъв е. вие си позволявате за втори път в отсъствието на жена да 
споменавате името и. 

 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
А вие споменахте ли Москов и Жайгарова в техно отсъствие и кой пръв спомена 

отсъстващите. 
 
 Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/ 
Да попитаме ли дали сте незаконен син на някой доктор. 
 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Дали съм незаконен син на някой доктор. 
 
Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/ 
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Да попитам ли? 
 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Възможно е. 
 
Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/ 
Възможно ли е? 
 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Възможно е. тия неща само Господ знае. 
 
Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/ 
Поне в мисловните си процеси обичате парите, но твърде вероятно, аз поне виждам 

двама ваши духовни бащи от лекарската гилдия, поне двама, но не е прилично. 
Завършвам с думите към вас. Нали щеше да има етичен кодекс за поведението на 

общинския съветник. Къде е? нали щеше да има. Това беше обект на изказване на г-жа 
Златарска. Нали щяхте да внесете вие. Къде е? Или когато ви е угодно популистки говорейки 
така размятаме едни слова, когато не ви е угодно обаче се криете. Вашето политическо време 
изтича. 

 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Г-н Дангов, исках да вкарам Етичен кодекс обаче предпочетох да вкарам 

бомбоубежища и крилати ракети защото с вас етичния кодекс не важи. Вие сте последния 
човек който може да говори за етика за морал и за уважение защото вие нямате уважение 
към този ОбС. Помните ли преди 2 сесии какво казахте от този микрофон, че това не е ОбС а 
кръжок по интереси. На вас ще ви отговоря с поговорката „Каквото повикало, такова се 
обадило“. 

 
Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Реплика /Реплика/ към: Кмет - Първан 

Дангов 
Уважаеми колеги, 
Съграждани, 
Г-н Председател. Ще гледам да съм по-обран за да не скъса листа г-н Дангов и някой 

проект да отиде на вятъра. В голяма част изслушах доста внимателно вашето изказване. 
Имало бягане от отговорност първо на това ваше становище. Видите ли ОбС не можело да 
излъчат. Все пак нали визирате като управляващ Кмет имате партия, имате човек който доста 
разбира от медицински въпроси. Най-спокойно можеше да бъде избран, а не да обвинявате 
другите колеги, които наистина с оглед образованието което имат си направиха самоотвод. 
Казвате катерене по стари случаи, припомняне на стари случаи. Че вие във вашите 
изказвания в последно време почти нищо ново или нещо за бъдещето не сте споменали. И аз 
ще използвам възможността да се покатеря да припомня на гражданите за старческия дом и 
може би за един случай който……… 

 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Г-н Гущеров, моля ви. 
 
Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Реплика /Реплика/ към: Кмет - Първан 

Дангов 
Ама вие цитирахте „Каквото повикало, такова се обадило“. 
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Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Моля ви г-н Гущеров. Наистина ви моля. 
 
 
Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Реплика /Реплика/ към: Кмет - Първан 

Дангов 
Добре. Общината била дюкян. Ами не знам дали е дюкян ама като гледам на последно 

е възможност за такива тихи скромни поръчки от порядъка на стотици хиляди, дали 
измиване, дали боядисване, дали адвокатски услуги, дали охранителни фирми. И един 
огромен поток и парични средства които благодарение на това, че и ние в началото на м. 
ноември, м. декември от ПП ГЕРБ с идеята да бъдем градивна опозиция гласувахме и двата 
заема с цел г-н Дангов да тръгне на една здрава основа независимо от неверните твърдения, 
че общината била в окаяно състояние. Пък видите ли сега имало пари за боядисване с 
фасаген, имало пари за високите кметски заплати. Ще завърша със следното така изказване в 
насоката, че едва ли не е трябвало ОбС да затворим вратите и тука да се разберем. Аз тогава 
питам как гражданите ще ползват услугите на банята, тъй като чуваме по кафенетата, че 
даже нощно време в общината се разхождат и по бельо и по гащи. 

Благодаря. 
 
 

Край на дебати 

Предложения за промени: 

1. Предложение от Йордан Крумов Йорданов: Слав Мантарков 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 23, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 ..... 
предложението. 

1. Анна Минкова Минкова: За 
2. Асен Сотиров Илиев: За 
3. Веселин Михайлов Станкев: За 
4. Виктор Методиев Мантарков: За 
5. Виолета Генчева Инкьова: За 
6. Георги Василев Георгиев: За 
7. Георги Иванов Бански: За 
8. Георги Красимиров Градевски: За 
9. Георги Томов Рангелов: За 
10. Гичка Петрова Михайлова: За 
11. Емил Димитров Гущеров: За 
12. Ивайло Валериев Петров: За 
13. Иво Николов Ников: За 
14. Илиян Ангелов Миланов: За 
15. Йордан Крумов Йорданов: За 
16. Костадин Крумов Костадинов: За 
17. Николай Димитров Табаков: За 
18. Румен Живков Желязков: За 
19. Светлин Яник Зарев: За 
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20. Слав Викторов Мантарков: За 
21. Станислав Георгиев Страшимиров: За 
22. Христо Страхилов Михалчев: За 
23. Шейхриар Неждет Златарска: За 

 

2. Предложение от Ивайло Валериев Петров: Асен Илиев - секретар 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 22, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 ..... 
предложението. 

1. Анна Минкова Минкова: За 
2. Веселин Михайлов Станкев: За 
3. Виктор Методиев Мантарков: За 
4. Виолета Генчева Инкьова: За 
5. Георги Василев Георгиев: За 
6. Георги Иванов Бански: За 
7. Георги Красимиров Градевски: За 
8. Георги Томов Рангелов: За 
9. Гичка Петрова Михайлова: За 
10. Емил Димитров Гущеров: За 
11. Ивайло Валериев Петров: За 
12. Иво Николов Ников: За 
13. Илиян Ангелов Миланов: За 
14. Йордан Крумов Йорданов: За 
15. Костадин Крумов Костадинов: За 
16. Николай Димитров Табаков: За 
17. Румен Живков Желязков: За 
18. Светлин Яник Зарев: За 
19. Слав Викторов Мантарков: За 
20. Станислав Георгиев Страшимиров: За 
21. Христо Страхилов Михалчев: За 
22. Шейхриар Неждет Златарска: За 

 

3. Предложение от Георги Василев Георгиев: Станислав Страшимиров 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 24, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 ..... 
предложението. 

1. Анна Минкова Минкова: За 
2. Асен Сотиров Илиев: За 
3. Веселин Михайлов Станкев: За 
4. Виктор Методиев Мантарков: За 
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5. Виолета Генчева Инкьова: За 
6. Георги Василев Георгиев: За 
7. Георги Иванов Бански: За 
8. Георги Красимиров Градевски: За 
9. Георги Томов Рангелов: За 
10. Гичка Петрова Михайлова: За 
11. Емил Димитров Гущеров: За 
12. Ивайло Валериев Петров: За 
13. Иво Николов Ников: За 
14. Илиян Ангелов Миланов: За 
15. Йонко Йорданов Гергов: За 
16. Йордан Крумов Йорданов: За 
17. Костадин Крумов Костадинов: За 
18. Николай Димитров Табаков: За 
19. Румен Живков Желязков: За 
20. Светлин Яник Зарев: За 
21. Слав Викторов Мантарков: За 
22. Станислав Георгиев Страшимиров: За 
23. Христо Страхилов Михалчев: За 
24. Шейхриар Неждет Златарска: За 

 

4. Предложение от Костадин Крумов Костадинов: адв. Йонко Гергов - 
председател 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 24, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 ..... 
предложението. 

1. Анна Минкова Минкова: За 
2. Асен Сотиров Илиев: За 
3. Веселин Михайлов Станкев: За 
4. Виктор Методиев Мантарков: За 
5. Виолета Генчева Инкьова: За 
6. Георги Василев Георгиев: За 
7. Георги Иванов Бански: За 
8. Георги Красимиров Градевски: За 
9. Георги Томов Рангелов: За 
10. Гичка Петрова Михайлова: За 
11. Емил Димитров Гущеров: За 
12. Ивайло Валериев Петров: За 
13. Иво Николов Ников: За 
14. Илиян Ангелов Миланов: За 
15. Йонко Йорданов Гергов: За 
16. Йордан Крумов Йорданов: За 
17. Костадин Крумов Костадинов: За 
18. Николай Димитров Табаков: За 
19. Румен Живков Желязков: За 
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20. Светлин Яник Зарев: За 
21. Слав Викторов Мантарков: За 
22. Станислав Георгиев Страшимиров: За 
23. Христо Страхилов Михалчев: За 
24. Шейхриар Неждет Златарска: За 

Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 24, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 ..... 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 24 

Против 0 

Въздържали се 0 

1. Анна Минкова Минкова: За 
2. Асен Сотиров Илиев: За 
3. Веселин Михайлов Станкев: За 
4. Виктор Методиев Мантарков: За 
5. Виолета Генчева Инкьова: За 
6. Георги Василев Георгиев: За 
7. Георги Иванов Бански: За 
8. Георги Красимиров Градевски: За 
9. Георги Томов Рангелов: За 
10. Гичка Петрова Михайлова: За 
11. Емил Димитров Гущеров: За 
12. Ивайло Валериев Петров: За 
13. Иво Николов Ников: За 
14. Илиян Ангелов Миланов: За 
15. Йонко Йорданов Гергов: За 
16. Йордан Крумов Йорданов: За 
17. Костадин Крумов Костадинов: За 
18. Николай Димитров Табаков: За 
19. Румен Живков Желязков: За 
20. Светлин Яник Зарев: За 
21. Слав Викторов Мантарков: За 
22. Станислав Георгиев Страшимиров: За 
23. Христо Страхилов Михалчев: За 
24. Шейхриар Неждет Златарска: За 

НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 61, ал.1 и ал.3 ат Закона за лечебните заведения, чл.20 и 
чл. 21 ал. 2 на Закона за публичните предприятия, чл. 3, ал. 1, т.1-5 и ал.3, чл. 5, ал. 1 и 
ал. 3 и чл.9, ал.1 от Наредба № 9/26.06.2000 г. за условията и реда за провеждане на 
конкурси за възлагането на управлението на лечебни заведения по Закона за лечебните 
заведения, чл. 18, ал. 1, т. 15 от Наредбата за условията и реда за упражняване правата 
на собственик от Община Дупница върху общинската част от капитала на търговските 
дружества и чл.21, ал. 1, т .9 и чл. 27, ал. 4 и ал. 5 от ЗМСМА, ОбС – Дупница, като 
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едноличен собственик на капитала на „Многопрофилна болница за активно лечение – 
Св.Иван Рилски” ЕООД гр. Дупница, прие 

 
Р Е Ш Е Н И Е 

 
            №  54 
 
1. Общински съвет Дупница прекратява процедурата по конкурса за възлагане на 

управлението на „Многопрофилна болница за активно лечение – Св.Иван Рилски” ЕООД гр. 
Дупница, ЕИК 109501412, насрочен с Решение №1 / 25.01.2024 г. на Общински съвет-
Дупница. 

2. Общински съвет Дупница взема решение да се проведе нов конкурс за възлагане 
на управлението на „Многопрофилна болница за активно лечение – Св.Иван Рилски” ЕООД 
гр. Дупница, ЕИК 109501412. 

Приема следните условия за допустимост на кандидатите, като до участие в конкурса 
за избор на управител на „Многопрофилна болница за активно лечение – Св.Иван Рилски” 
ЕООД гр. Дупница,  се допуска лице, което: 

 
2.1. е български гражданин, гражданин на Европейския съюз или на държава – 

страна по Споразумението за Европейското икономическо пространство, или на 
Конфедерация Швейцария; 

2.2. да имат висше образование с образователно-квалификационна степен степен 
"магистър" по медицина, съответно дентална медицина и квалификация по здравен 
мениджмънт или лица с образователно-квалификационна степен "магистър" по икономика и 
управление и с придобита образователна и/или научна степен, специалност или преминато 
обучение за повишаване на квалификацията по чл. 43 от Закона за висшето образование в 
областта на здравния мениджмънт; 

2.3. да имат най-малко пет години трудов стаж като лекар, съответно лекар по 
дентална медицина, или икономист; кандидатите, притежаващи образователно-
квалификационна степен "магистър" по медицина, съответно дентална медицина, да имат 
придобита специалност; 

2.4. не е поставено под запрещение; 
2.5. не е осъждано за умишлено престъпление от общ характер; 
2.6. не е лишено от правото да заема съответната длъжност; 
2.7. не е обявено в несъстоятелност като едноличен търговец или неограничено 

отговорен съдружник в търговско дружество, обявено в несъстоятелност, ако са останали 
неудовлетворени кредитори; 

2.8. не е бил член на управителен или контролен орган на дружество, съответно 
кооперация, обявени в несъстоятелност през последните две години преди назначаването, 
ако са останали неудовлетворени кредитори; 

2.9. не е бил управител, член на управителен или контролен орган на дружество, за 
което е било установено с влязло в сила наказателно постановление неизпълнение на 
задължения по създаване и съхранение на определените му нива от запаси по Закона за 
запасите от нефт и нефтопродукти; 

2.10. не е съпруг/съпруга или лице във фактическо съжителство, роднина по права 
линия, по съребрена линия – до четвърта степен включително, и по сватовство – до втора 
степен включително, на управител или член на колективен орган за управление и контрол 
на същото публично предприятие; 

2.11. не заема публична длъжност по чл. 6, ал. 1, т. 1 - 35 и т. 38 и 39 от Закона за 
противодействие на корупцията, не е член на политически кабинет и секретар на община; 
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2.12. не извършва търговски сделки от свое или от чуждо име, сходни с дейността на  
„Многопрофилна болница за активно лечение – Св.Иван Рилски” ЕООД гр. Дупница; 

2.13. не е съдружник в събирателни, в командитни дружества и в дружества с 
ограничена отговорност, сходни с дейността на „Многопрофилна болница за активно 
лечение – Св.Иван Рилски” ЕООД гр. Дупница; 

2.14. не е управител или член на изпълнителен или контролен орган на друго 
публично предприятие; 

2.15. отговаря на други изисквания, предвидени в Учредителния акт на 
„Многопрофилна болница за активно лечение – Св.Иван Рилски” ЕООД гр. Дупница. 

2.16. Не работи по служебно или по трудово правоотношение, освен като 
преподавател във висше училище и/или като лекари или лекари по дентална медицина в 
лечебно заведение по смисъла на Закона за лечебните заведения. 

 
За удостоверяване на посочените обстоятелства, кандидатите попълват декларация 

по образец – Приложение № 2 към Публичната покана. 
 

3.Необходими документи за участие в конкурса: 
3.1. писмено заявление за участие по образец – Приложение № 1; 
3.2. декларация по образец за удостоверяване липсата/наличието на обстоятелствата 

по чл. 20, ал. 1 от Закона за публичните предприятия – Приложение № 2; 
3.3. автобиография; 
3.4. нотариално заверено копие от диплома за завършено висше образование, 

придобитата образователно-квалификационна степен, допълнителна квалификация и 
правоспособност; 

3.5. копия на документи, удостоверяващи продължителността на професионалния 
опит (трудова, служебна, осигурителна книжка или друг документ, удостоверяващ най-
малко петгодишен професионален опит). 

3.6. свидетелството за съдимост - представя се в оригинал. 
 
Кандидатите в конкурса представят и програма за развитието и дейността на 

„Многопрофилна болница за активно лечение – Св.Иван Рилски” ЕООД гр. Дупница за 
тригодишен период. 

4.Конкурсът да се проведе на три етапа: 
∗ проверка на съответствието на представените документи с 

предварително обявените изисквания; 

∗ представяне от кандидатите на програма за развитието и дейността на 
лечебното заведение за тригодишен период; 

∗ събеседване с кандидатите. 

5. Общински съвет Дупница утвърждава проект на договор за възлагането на 
управлението /Приложение 3/, който да се предоставя на кандидатите за участие в конкурса, 
заедно с документите относно структурата, бюджета, числеността и щатното разписание на 
персонала. 

6. За участие в конкурса се подава заявление към което се прилагат два отделни 
плика както следва:  

- плик № 1 съдържа необходимите документи удостоверяващи съответствието на 
кандидатите с изискванията за участие 
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- плик № 2 съдържа програмата за развитието и дейността на лечебното заведение за 
три годишен период. 

Двата плика се поставят в един общ запечатан плик, а заявленията се завеждат в 
специален регистър по реда на тяхното постъпване. За всяко подадено заявление се издава 
удостоверение в което се посочва името на подателя, датата и часът на приемането. 
Заявлението заедно с двата плика с необходимите документи се подават в деловодството на 
партерния етаж, в сградата на Община Дупница, пл. “Свобода” № 1, в срок до 17.00 ч. на 
11.06.2024 г. 

7. Определя следните теми предмет на събеседване с кандидатите: 
- Перспективи за развитие на „Многопрофилна болница за активно лечение – 

Св.Иван Рилски” ЕООД гр. Дупница 2024 – 2027 г.; 
- Органи на управление на лечебното заведение – права и задължения, предприемане 

на мерки за структурни промени; 
- Повишаване на качеството на медицинското обслужване, приоритети за бъдещото 

развитие; 
- Нормативна уредба свързана с дейността на лечебните заведения и на управителя; 
 
8. Конкурсът ще се проведе на 12.06.2024 г. от 11.00 ч. в Кръглата зала /ІV-ти етаж/, в 

сградата на Община Дупница.  
9. Избира комисия, която да организира и проведе конкурса, като определя броя на 

членовете да е 5 /пет/ души, от които поне един правоспособен юрист и един магистър по 
медицина. 

 
10. Определя състава на комисията: 
  Председател: Йонко Йорданов Гергов 
       Секретар: Асен Сотиров Илиев 

Членове: 1. Слав Викторов Мантарков                
     2. Станислав Георгиев Страшимиров  
                3. Представител на РЗИ 

 
От името на ПП „СДС“ бе поискана почивка. 
Председателят на заседанието даде 10 минути прекъсване на заседанието.  
Прекъсване на заседанието от 10:40 до 10:50  

Проверката на кворума в 10:57 показа присъствие на 23 общински съветници от общо 
29.  

Точка 3 (Трета) 

285/18.04.2024г.  
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно 
Определяне на възнаграждението на управителите на общинските еднолични 
търговски дружества  

Становището на комисията по ТСУ положително. 
Г-н Дангов, ако отсъствате да дам пак почивка. Колеги, как да действаме в този 

случай? Извинете не може да работиме без Кмет. Добре, точката е от мен пък когато 
царстващия реши да се върне, нека да се върне. 

Положително становище от Икономическа комисия. 



29 
 

Положително становище от комисия по Инвестиционна политика, регионално 
развитие и европейска интеграция. 

 
Георги Красимиров Градевски /ПП „Глас народен“/ - Изказване /Изказване/ 
Уважаеми г-н Председател, 
Уважаеми колеги, 
Уважаеми гости. 
Моето предложени е тази точка да бъде преквалифицирана като увеличение на 

възнагражденията да получат само предприятията, които имат печалба на отчетната година. 
За да се мотивирам за това мое решение ще кажа така. Преди може би 2, 3 години г-жа 
Вуковска, аз съм човека който я критикува за плахото и встъпване като директор на ГУМ. 
И тогава много ясно заявих, че когато примерно си изпълнява един директор на 
предприятие добре работата и има резултати, ние ще ги поощряваме и обратното когато 
няма резултати ще е обратния ефект. Поради тази причина аз предлагам примерно 
предприятията които да получат увеличения на възнагражденията, само предприятията 
които са на печалба и които са доказали, че работят, управителите които работят. 
Управителите които имат незадоволителни резултати да се помъчат да си вдигнат 
резултатите и на драго сърце ще гласуваме и тяхното увеличение на заплатите. 

Другото нещо което така бих искал да предложа е за там където има добри резултати 
също да го направим и на бонусова система на база годишна печалба. Когато има добра 
печалба освен увеличението на заплатите да взимат и бонуси. Мисля, че доста хора има 
тука в частния сектор и са на ясно, че когато има добри резултати трябва да се стимулират. 

Друго какво мога да кажа по този въпрос. Ако примерно не се приемат нашите 
предложения ние ще гласуваме „въздържал се“ не заради друго, а заради това, че не е 
уместно хората които са работили да получават наравно увеличение с хората които имат 
изключително незадоволителни резултати. 

По повод „Ученическо хранене“ казвал съм го и преди, има го на протокол, че 
според мен може доста да се развива това предприятие. Има на къде да работи за да си 
подобрява качествата на услугите и финансовите параметри. Така, че това е нашето 
предложение да се преквалифицара тази докладна. 

 
Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Изказване /Изказване/ 
Колеги,  
Г-н Председател, 
Г-н Дангов, ако някъде слушате също и към вас. Предполагам не сте се скрили 

някъде. 
Още преди г-н Градевски да го чуя бях подал заявка за изказване. Моето виждане г-н 

Градевски е че напълно в посоката която вие казвате при добри резултати трябва да има 
поощрение на тези управители, но тука веднага изниква и един друг въпрос. Ако примерно 
към момента както търсим нов управител на общинска болница и сумата не е завишена 
може би на следващия конкурс който ще се явят някои кандидати, ние не може да очакваме 
да дойдат и от София и от околията когато нивото на заплащане не отговаря на 
отговорността и съответно на задълженията които изпълняват. За това е хубаво, че точно 
преди този конкурс е заложена тази докладна, тъй като и в миналия ОбС многократно сме 
заявявали. И като споменахте г-жа Вуковска независимо, че отсъства и независимо, че е 
дама нали можем да говорим, тя с резултатите през последните години е показала своята 
работа. Т.е. човек когато иска намира начини да се управлява едно общинско дружество по 
един както финансов така и социален момент, тъй като с печалбите от ГУМ се реализират 
много соц. проекти които дават възможност на общината и даже в насоката която вие 
казахте, аз мисля, че увеличението при нея е малко. Но тука г-н Председател, моля ви и вие 
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ли четете тука документи. Един до сега разписва, вие ли ще ги разписвате после. Имам един 
въпрос независимо, че темата ВиК я няма в докладна, но доколкото знам и съм информиран 
в момента все още няма назначен конкурс за провеждане относно отдаване под наем или на 
сградата. И с оглед тежката ситуация там, относно заплатите на работниците, аз предлагам 
да помислим за извънредна сесия дали след празниците и съответно………….. 

 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Записвам си въпроса. Аз не съм Дангов да правя 4 неща едновременно. Записвам си. 
 
Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Изказване /Изказване/ 
Да, видях, че ме слушате и записвате. Та идеята ми е да помислим за извънредна 

сесия по темата ВиК, относно и заплатите на служителите във ВиК. Може би да гласува 
ОбС, тези цифри ще ги знаем да кажем след като, защото не знам до колко вече като 
механизъм са встъпили в управлението, но тези служители които са от Дупница наближават 
великденски празници, наближават други празници. Тъй като принципал на 
съществуващото ВиК – Дупница е ОбС, а не Дядо Мраз който без да спазва Закона тука на 
сесията декември месец прехвърли едни 60 000 противозаконно. Призовавам да помислим. 
По мои изчисления без да съм така абсолютно точен между 150 и 200 000 са необходими за 
общинското ВиК за да може работниците в него да се покрият техните заплати. Така, че 
призовавам и многократно поставям темата за ВиК. Призовавам и вие да помислите заедно 
с председателите на групи за една извънредна сесия по тази тема. 

Благодаря. 
 
Георги Красимиров Градевски /ПП „Глас народен“/ - Реплика /Реплика/ към: 

Емил Димитров Гущеров 
Г-Председател, 
Колеги. 
Г-н Гущеров, аз ви слушах много внимателно, но явно вие не сте ме разбрал 

правилно или не сте ме слушал внимателно. Моето предложение е увеличението да остане 
за печелившите дружества, което включва ГУМ – Дупница и МБАЛ и да отпаднат 
непечелившите. За това казах, за това споменах г-жа Вуковска защото аз и бях критик, а 
сега съм от обратната страна. След като има резултати ще бъде поощряване, когато са и 
слаби резултатите ще бъде под укора на ОбС и лично на мен. 

Благодаря. 
 
Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Отговор на реплика /Дуплика/ към: 

Георги Красимиров Градевски 
Благодаря г-н Председател. 
Г-н Градевски, абсолютно в тона в който зададохте, аз съм за и за това цитирах г-жа 

Вуковска като пример при добри резултати, дори да помислим да бъде различно 
заплащането с оглед да стимулираме и другите да се стегнат, така да се каже екипа с който 
работят. Да потърсят ако трябва някакви решения от ОбС защото тя когато имаше нужда 
примерно, относно решението за изграждане  фотоволтаичната централа потърси тука и 
мисля, че много бързо се случиха нещата. И тя сега благодарение на предприемчивост 
реализира добри резултати. Като допълнение нямаме голямо разминаване в нашето мнение. 

Благодаря. 
  
Йонко Йорданов Гергов /Партия на Зелените/ - Изказване /Изказване/ 
Уважаеми г-н Председател, 
Уважаеми колеги. 
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Ние с колегата Миланов от партия на Зелените ще подкрепим тази докладна, като 
мотива за това ми е променената соц. икономическа обстановка в страната от последното 
наше решение с което сме определяли възнагражденията на управителите. Това което 
колегата Градевски предлага е много правилно, много справедливо, но не мисля, че точно 
сега е най-подходящия момент. Заплатата на ВиК този управител ще я получава може би 
още 1 месец или по-малко. Тепърва предстои избор на управител на болницата, което ОбС 
след комисията трябва да избере и за чиито резултати ще съдим една година по-късно дали 
ще бъде болницата на печалба или не за да му определяме още сега заплатата в зависимост 
от печалбата. 

По отношение на ГУМ – Дупница. Година наред назад печалбата на ГУМ – Дупница 
е почти една и съща. Това са възможностите на това дружество. Нямат друго имущество 
което да отдават под наем, няма от къде да бъде увеличено. Това е. „ДУПНИЦАТРАНС“ 
още когато го създадохме знаехме, че ни чакат тежки дни с това дружество, но тогава 
приехме, че риска си заслужава, реализира се проекта и не очакваме също чудеса от него. 
Така, че не мисля, че е точно най-подходящия момент сега да взимаме предвид годишните 
печалби на дружествата при определянето на възнагражденията, но в бъдеще изцяло 
подкрепям това което Жоро предлага. Мисля, че е справедливо и ще дойде и този момент в 
който управителите да получават съответните бонуси за своите резултати, но на този етап 
ще подкрепим докладната така както е внесена и е предложена към момента. 

Благодаря ви. 
 
Георги Красимиров Градевски /ПП „Глас народен“/ - Лично обяснение /Лично 

обяснение/ 
Г-н Председател, 
Колеги. 
Г-н Гергов, личното обяснение ми е към вас защото ме споменахте. Искам да ви 

попитам с това „остава му 1 месец“, какво искате да кажете и ще ви задам така въпроса. 
Ако вие във вашата кантора имате асистент на Х лв. заплата. С предизвестие за напускане 
сте решили да го освобождавате и му остава 1 месец вие ще му вдигнете ли заплатата г-н 
Гергов. И ако нямате задоволителни резултати от този ваш асистент, не върши работата за 
която сте го наели, бихте ли му увеличили заплатата г-н Гергов. Това са моите въпроси. 

 
Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО/ - Изказване /Изказване/ 
Сега първо колеги определянето на заплатите на управителите на общинските 

дружества става съгласно Наредбата за управление на търговските дружества. Двадесета 
година е последния път в който това се е случило на 25.09.2020 год. Тогава са определени 
сегашните нива на заплащане на управителите на търговски дружества. Единствено 
болницата мисля, че имаше с определяне на прокурист се гласува друго възнаграждение. 
Съгласете се уважаеми дами и господа и наши съграждани, не може с възнаграждение на 
управител на дружество да бъде с ниво от 2020 год. Сега ще ви кажа и нивата за да видите 
за какви неща става въпрос. Поради това което каза г-н Градевски силно терзае всички нес. 
Мисля, че някъде тогава 20 година г-н Градевски , наредбата включваше механизъм за 
определяне на възнагражденията, където именно беше разписано………това беше тази 
наредба от 2007, 2008 год., където имаше много специален механизъм според печалбата, 
според капитала и т.н., работниците се определя възнаграждението, защото не може само 
печалбата да е критерий. При цялото ми уважение дават ти да управляваш един 
универсален магазин и ти само събираш наеми, няма къде да загубиш 1 лв. да си се на 
печалба ще си. Примера с „Ученическо хранене“ който дадохте да, може много да се желае 
обаче аз ви напомням два или три пъти май обявявахме конкурс и никой не се яви за 
управител. Нали разбирате, че понякога ОбС са и майка и мащеха. За „Ученическо хранене“ 
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ОбС и общината са мащеха защото 1 лв. субсидия не получават. Те могат да излязат и на 
по-голяма печалба. Ще си вдигнат цената на купоните ще направят печалба, това ще бъде 
по-скъпо за децата на Дупница. Същевременно обаче пък след това няма да купуват децата 
купони и ще пропаднат. Обаче общинския соц. патронаж се субсидира от този ОбС защото 
ние приемаме бюджета с около 100 000 лв. на година. Т.е. ние г-н Градевски субсидираме 
Социалния патронаж за да поддържа ниски цени на храната за възрастните хора, но не 
субсидираме „Ученическо хранене“ за да има печалба. Какво се опитвам да кажа. Моля ви 
г-н Градевски и колеги от „Народен съюз“, напълно съм съгласен с втората част от вашето 
предложение, да се въведат бонуси. Това е много добре обаче това следва да стане с 
промяна в Наредбата за управление на общинските търговски дружества. Това е начина 
който вие предлагате и тук аз съм съгласен с вас и поемам ангажимент това да се случи. 
Същевременно обаче искам да ви помоля да оттеглите първата част от вашата деклърация, 
че няма да подкрепите. Разбира се вие ще направите каквото прецените обаче искам да ви 
кажа, че два пъти управителя или три пъти на „Ученическо хранене“ заявява пред мен, че 
иска да напусне, управителя на „ДУПНИЦАТРАНС“ има 3 молби за напускане до 
предишния Кмет и тази година е изпратил писмо и до мен в което писмо пише нали аз 3 
пъти ви моля да бъда освободен. За това не считам, че може да се слага знак за равенство 
между различните общински дружества. Напълно споделям вашите критерии но точно в 
този случай относно определяне размера на възнагражденията не мога да се съглася. 

По отношение на една реплика на г-н Гергов защото той каза няма разлика в ГУМ – 
Дупница. Това абсолютно не така г-н Гергов. Печалбата на ГУМ Дупница се увеличи с над 
50% след проведените конкурси защото Костадин Костадинов веднъж провежда конкурс, 
който беше под шествието на ОбС. много от вас съветниците участваха в конкурсните 
комисии и печалбата на ГУМ се увеличи драстично защото не изтече информация. 
Драстично се увеличи. Тя тази година ще достигне 140 000. Разбира се голямо значение има 
и фотоволтаика, който спести пари за енергия. И въобще това са компоненти които са 
обсъждани в ОбС, но вие казахте няма разлика в ГУМ. Тука няма да се съглася. 

По отношение на много важно нещо каза г-н Гущерови  аз искам много внимателно  
да наистина се заслушах в това което той предлага за ВиК. Вижте сега новината която може 
би трябва да знаете е че очевидно консолидацията няма да се състои и от 1 май, ще отиде 
към 1 юни. До колкото съм уведомен конкурса е обявен, документи се купуват от 29-ти, 
което при всички случаи означава, че наемането на помещението на сградата на ВиК ще 
отиде към началото или средата………. Нека кажа само за да знаете. Предполагам, че ви 
интересува. и за това наистина може би понеже ние няколко пъти казахме на работниците, 
че трябва да си получат заплати, приемам предложението на г-н Гущеров и на 
Председателски съвет ще обсъдиме за извънредна сесия на която да видиме. Ние така или 
иначе трябва да дадем субсидия една месечна заплата, очевидно ще трябва това да се случи. 

За да не взимам думата отново правя и съответните предложения. Предожението 
което ще направя беше дебатирано на председателски съвет с всички председатели на 
групи. Внасям го аз но то беше дебатирано от всички групи. 

В момента възнаграждението на г-жа Жайгарова е 3 000 лв. Това е бруто. От това 
нещо приспадаме 24% осигуровки, сиреч чисто остава 2 500. Правя предложение в т. 1 
възнаграждението да стане 4 500 лв. Това е брутото. Т. 2  Общински съвет-Дупница 
определя на управителя на “ГУМ-Дупница” възнаграждение, в момента е 1 600 лв., правя 
предложение да стане 2 500 лв. Т. 3 - определя на управителя на “ВОДОСНАБДЯВАНЕ И 
КАНАЛИЗАЦИЯ-ДУПНИЦА”, тук съм съгласен с преждеговорившите и нека да си остане 
на 1 800 лв., колкото е и в момента. Т.4 „Ученическо хранене“ в момента месечното 
възнаграждение е 1 300 лв. Разбирате, че като махнете осигуровките остават около 1 000 лв. 
Правя предложение да стане 2 000 лв. На „ДУПНИЦАТРАНС“ в момента е 1 300 лв., 
предлагам да стане 2 000 лв. 
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Това е предложението което правя.  
Благодаря. Считано от 01.05.2024 година. Това е предложението което правя. 
 
Георги Красимиров Градевски /ПП „Глас народен“/ - Реплика /Реплика/ към: 

Костадин Крумов Костадинов 
Г-н Председател, 
Колеги. 
Г-н Председател, към вас ми е питането. Може би с фразата с която започнахте 

понеже аз съм вносител, не можах да разбера какво искате да кажете. Може би задаващите 
се избори са намесени в това нещо и точно не ми стана ясно какво е като вносител. 
Презентирате ли се за изборите или не мога да кажа с тия………. Аз мисля, че това е много 
логично след като нещо не работи. Ако вие ми кажете, че на ваш работник който не работи, 
ако имате работници, виждате го, че не работи и ще му вдигнете заплатата……. Не знам, аз 
това не бих го направил. В случая ние ще ощетим общината за хора които са неработещи. 
Аз това не мога да го приема. Ако е политика, това мисля, че не за тук местото. На други 
места може да се правят тия неща. Ако трябва да се промени Закона. Ако трябва в смисъл 
да седнем ще се отложи тази точка и ще се направи. Пак казвам. Не съм против вдигането 
на заплатите. Хората които имат резултати, напротив трябва да взимат адекватни 
финансови средства за да имат стимул да работят и да развиват. В противен случай ние и 
5 000 да направим на някой заплатата, тоя който не работи пак няма да работи само ще си 
взима хубава заплата и ще си седи някъде и ще си клати краката на бюрата. Също казвам, 
това че на някой му остава месец или два, това означава, че ние не може ще вдигаме на 
директора на ВиК. кажете ми ето тука пред всички какво направи този директор. Какво в 
смисъл какво предприема. Аз не съм видял той да е предприел една маневра за 
подобряване, за спасяване или за каквото и да било. Кога този директор потърси нещо. Да 
каже дайте да видиме тука е такъв проблема, тука е такъв. Кога пое този директор 
инициатива. Същото имали молби за напускане някои. Ами като има молба за напускане да 
става и да си тръгва. Ако няма човек то по-добре това дружество ако не върви по-добре да 
се закрие в крайна сметка без значение кое дружество. Ние какво трябва да станеме тука да 
се молиме на некой да работи, да му вдигаме заплатата и той пак да не работи. Това ли 
трябва да направим. 

 
Йонко Йорданов Гергов /Партия на Зелените/ - Лично обяснение /Лично 

обяснение/ 
Благодаря г-н Председател. 
Уважаеми колеги. 
Уважаеми г-н Градевски. 
Понеже доста въпроси зададохте мисля, че на част от тях председателя ви отговори, 

но аз ще ви отговоря така. Ако съм си наел асистентка преди 4 месеца нямаше да я наема на 
заплата с ниво от 2000 година. Щеше да е наета с ниво от началото на 2024 година и тогава 
нямаше да и вдигам възнаграждението последния месец. Ако съм я наел преди Нова Година 
със старата минимална работна заплата още от 1 януари щях да съм длъжен да и я увелича. 

Г-н Председател, по отношение на ГУМ. Точно това имах предвид, че те повече 
имущество нямат. Енергоспестителни мерки, нови търгове, няма от къде да вдигнат повече 
печалбата от това което е към момента. Това имах предвид. И за да използвам излизането 
на микрофона за да не искам пак думата. В крайна сметка мисля, че това което 
предложихте не е максимално справедливо и ще ви кажа защо. Колко работници има 
„ДУПНИЦАТРАНС“, колко работници има „Ученическо хранене“ и за колко хора трябва 
да отговаря В и К. Считам, че там не е справедливо да остане тази заплата, която в момента  
се явява по-ниска отколкото заплатата на управителите на дружества които имат 8 до 10 
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пъти по-малко работници за които да отговарят. Все пак този човек сме го избрали преди 4 
месеца. Обстановката в която работи е ясна за всички, така че мисля, че и там е редно да 
вдигнем малко нивото на заплатата и аз направо ще предложа за ВиК 2 500 лв. 

Благодаря ви. 
 
Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО/ - Лично обяснение /Лично 

обяснение/ 
Г-н Градевски, първо вие попитахте вие ще вдигнете ли……..как беше въпроса. Ако 

съм имал работник и той не работи дали ще му вдигна заплатата. Аз обаче имам към вас 
реципрочен въпрос. Вие имате ли работник на който 4 години не сте му вдигнал заплатата. 
Това е моя мотив за вдигането на заплатите иначе аз моите критики към управителите на 
различни дружества съм ги отправял и то публично, а пък не съм бил никакъв кандидат за 
нищо и за избори, и вие много добре го знаете. И към болницата с Жайгарова съм имал 
огромни критики и към Ученическо хранене и към кой ли не, и към Дупницатранс. Обаче 
вижте, не могат да останат на тези нива защото те наистина тези хора ще се откажат, а ние 
нямаме желаещи или поне няма да има мотивация да дойдат качествени мениджъри да 
управляват тези дружества. За това е моето предложение. Колкото до това дали съм 
кандидат за изборите и дали ще има избори недейте влиза в тона на този господин, който си 
позволява неуместни намеци. Имам съвсем конкретни искания от различни управители и за 
това сега внасям тази докладна. И ще завърша с това, че  вашето предложение за бонуси 
може да го облечете в съответната форма, да го предложите в Наредбата и нищо не пречи 
този ОбС да го приеме и аз ще го подкрепя и съм съгласен с това което казвате. 

 
Георги Василев Георгиев /МК КОД-ВМРО/ - Изказване /Изказване/ 
Уважаеми г-н Председател, 
Колеги. 
Обръщам се към всички вас. Във вашите изказвания всички бяхте прави къде от 

части къде не, аз се съгласявам с всички вас. Разбира се, че който е на загуба не трябва да 
получава бонус да му се увеличава заплатата. Разбира се, че съществуването на ВиК е 
докарано до там месец или два, каквато и заплата да направиме, кой от нас е наивник и 
очаква, че ВиК ще се съживи и ще влезе без загуби и т.н.  

По повод дружествата аз няма да говоря витиевато и ще кажа за всяко едно от тях. 
Управителя на болницата. Ще ви кажа нещо което нали защото аз съм от този град, както 
знаете и говоря с всички. Старата заплата на г-н Николов е по-голяма от тази като на 
управител, да го знаете всички, да няма нещо премълчано. Адмирирам увеличаването на 
заплатата на г-жа Вуковска. Винаги съм я подкрепял. Аз съм от яростните противници на г-
н Чимев последния му мандат, но там се случи нещо хубаво, соларни паркове, намаляване 
на ел. енергията, увеличаване на печалбата, която влиза в общината при нас. По повод 
Дупницатранс за тези които сте първи мандат и не знаете ще ви кажа, че аз бях човека 
който стопира увеличението на Дупницатранс при неговото създаване. След това като 
заработи дружеството съм я подкрепил. Защо го подкрепям сега? Дупницатранс е част от 
проекта за интегрирана градска среда, ремонта на Байкал, изграждане на спирката, подмяна 
на канализацията на ул. „Велико Търново“ и този проект е до есента. Колегите които сме 
повече от 1 път съветници знаем, че искаме или не той трябва да бъде добутан до есента за 
да не ощетим общината с милиони. И когато ние зададем тона на г-н Зарев, толкова работа 
ще свърши. По повод Ученическо хранене. Ако имате съмнения и там съм влачен на 
конкурси. Единия път председател не се яви, следващия път г-н Градевски председател пак 
не се яви. Оказва се, че нали така с насмешка небива Георги да е председател на конкурса за 
Ученическо хранене. Искам всички да знаете обаче, че Ученическо хранене по мое мнение 
работи в нелоялна конкуренция. Те са принудени да работят по БДС, грамажи, кутийки и 
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т.н. и накрая децата на Дупница не бива да им продаваме храната с печалба. Така, че има 
едни факти назад във времето, които до някаква степен определят състоянието на 
Ученическо хранене. Последния който ще бъде защитник на Пигов съм аз. Няма да 
коментирам може ли да се направи. Разбира се, че всеки един бизнес може и още, и още и 
още. Така, че г-н Градевски подкрепям заплатата на ВиК да не се променя. Също така 
подкрепям заплатите на останалите 4-ма управители да бъдат увеличени. Радостен съм, че с 
такъв марш увеличаваме заплатата на ГУМ, защото г-жа Вуковска доказа, виждаме какво е 
състоянието на ГУМ през последните години и ви моля последно да помислим ние 25-та 
днес даваме как да кажа, политическо послание към дупничани и втори път към 
управителите които работят. Т.е. ние загрижени ли сме за тях? Осъзнаваме ли, че 4 години 
не им е променяна заплатата? Оценяваме ли тези както каза колегата Градевски, които са на 
печалба. Напълно подкрепям бонусите защото който работи трябва да получава и бонуси. 
Така, че моля ви нека въпреки говоренето което се създаде наистина беше полезно, нека 
накрая тази докладна да я подкрепим и увеличенията на заплатите. Нека от друга страна 
нашите съграждани да не ги плаши 4 500 на г-н Стив Николов. Те не са на Стив Николов, те 
са управителя който ще бъде избран след месец и който да бъде. Тука пък подкрепям 
колегата Гущеров. Кой добър специалист от София ще дойде да оглави нашата болница, ще 
убеди негови колеги от бизнеса от бранша лекари да дойдат да лекуват нас и нашите 
съграждани. Нека да разчупим стереотипите. Нека бъдем малко повече общественици, 
малко повече дупничани. 

Благодаря ви. 
 
Георги Красимиров Градевски /ПП „Глас народен“/ - Реплика /Реплика/ към: 

Георги Василев Георгиев 
Г-н Председател, 
Колеги. 
Репликата ми е към вас г-н Костадинов. Да имам такъв работник, който и преди 

взимаше преди 5 години взимаше тези пари ги взима и сега защото е на заработка. И след 
като той не си мърда пръста да се развива ще взима същото. И по този повод ви питам вас 
инфлационния индекс кога започна, в смисъл да се покачва в годините назад. Това ми е 
примерно въпроса на който искам да отговорите. И дали вие не сте човека който примерно 
да предложи след като има инфлация, защо не предложихте вие като водач и Председател 
на ОбС защо не предложихте увеличение на заплатите на ОбС след като 2021 тръгна. Г-н 
Страшимиров пита трети път какво се случва с това. Не може за едни да е. аз също така 
мога да попитам за хората които събират таксите за парко местата. Защо никой не повдига 
въпроса за тех. Тези хора не работят на 8 часа. Тези хора работят на 10 часа. Тези хора 
работят на сняг, на дъжд, на влага, на каквото и да е. и ние работим но сме тук. Защо никой 
не повдига и за там въпроса. не трябва така да правим да е на парче. Трябва тези които 
работят да бъдат поощрявани, тези които нямат резултати, ако не ги устройва това което им 
се дава, стават, пускат си молбата, стават и си заминават. 

Само момент и към г-н Гергов. Г-н Гергов, споменахте 2000 год. Не, тези заплати са 
актуализирани 2020 год. Така малка грешка в годините. Двадесет години не е голяма 
грешка между другото. Другото е няма никой на минималната от тези работници. От тези 
заплати които коментираме няма никой на минималната. На мен въпроса ми беше ясен и 
точен. Вие на неработещ човек ще увеличите ли средствата които давате. Това беше 
акцента. 

Извинете само и към г-н Георгиев понеже каза за Ученическо хранене. Г-н Георгиев, 
това по Кодекса на труда по смисъла на ТД, това търговско дружество може ли да работи  
извън сектора примерно който обслужва, извън училищата и така. Може ли да работи? 
Може. Аз не видях от този управител ние ще излезем на свободния пазар, ние ще пласираме 
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храна, предлагаме примерно готвачите седят, техниката им е там, всичко им е там, 
работното време им е от 8 до 5. Защо не излязоха на свободния пазар. Защо не предложиха 
обедно меню на такава стойност всеки да може да си вземе. Защо не го направиха това. 
Защо не търсят развитието, а трябва ние тука да му увеличаваме заплатата на някой си без 
значение кой е. нищо против личността който и да било. Защо ние трябва да поощряваме 
хора които не работят и не искат да се развиват. Ние търсим човек, който да развива това 
дружество, ок заставаме зад него каквото трябва ще, но дайте нали да работи. 

Благодаря.    
 

Г-н Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Реплика /Реплика/ към: Георги 
Василев Георгиев: 

Колеги, 
Г-н председател. 
Темата в която влязохме всеки сигурно има своите основания на базата виждайки 

резултатите на съответните общински дружества. 
Репликата ми е към г-н Георгиев с оглед, че коментираме управителя на В и К. нека 

не забравяме, че тука мисля, че беше декември месец отсъстващия господин се снимаше 
тука и убеждаваше как едва ли не това е „Магьосника от ОЗ“ който  за отрицателно време 
ще промени всичко, което е във В и К. той можеше през тия месеци да покаже малко 
желание, тука многократно вече за прословутата дупка на Градската градина става въпрос 
тя все още стои. Нас гражданите ни търсят за един проблем на Орлинска, на улицата съм 
Самораново „Саморанска“ в близост до бензиностанцията там са отпадните води и все още 
никой не решава тия проблеми а ние ще говориме за повдигане  заплатата на този човек, 
който дали ще бъде месец или два… 

Г-н председател към вас отправям дали е критика, апел или мнение вие преценете. 
Не може да продължава днешната сесия без представител на общината тука. Визирам след 
малко…вижте ги тези хора са отделили от своето време, стоят и чакат общината има 
изключително важно отношение към читалищата в подкрепата. Понякога на комисии те 
поставят въпроса…ще се ремонтира ли , има някъде нужда…направете така, че за 
следващите докладни, които са свързани с читалищата, затова си позволявам извън темата 
сега по тази докладна да се върне някой от обидените или може би отидоха да засаждат 
дръвчета…ако така са направили ще се радвам, за да може по темата за читалищата да има 
представител на общината и когато хората напълно отговорно дали са секретари или 
председатели поставят въпроси или коментираме да има кой да им отговори. 

Още нещо. Недейте позволява на този самозабравил се както вие обичате да 
казвате феодал или падишах да неглежира ОбС. Не отговаря на питания, не присъства на 
сесии, раздели масите, което е покъртително и показва отношението към ОбС. Ако не 
можете да се справите, тогава освен да поискаме и ние вашата оставка. Така, че го 
накарайте този кмет да работи и да присъства на сесията. 

Благодаря. 
 
инж. Костадин Костадинов – председател: 
г-н Михалчев заповядайте. 
 
Г-н Христо Страхилов Михалчев /МК КОД-ВМРО/ - Изказване от името на 

групата /Изказване от името на групата чл. 47/: 
Г-н председател, 
Колеги. 
Наистина съм раздвоен как да гласувам по тая докладна, тъй като от една страна 

смятам, че не ние определяме заплатите а пазара определя. Ния може да гласуваме заплата 
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5 лева……………… и никой да не се яви да иска да работи за тия пари. От друга страна съм 
повече от 23-24 години в областта на образованието, учител съм и имам наблюдение 
относно Ученическо хранене. няма как пред всички училища да има частни будки, където 
продават закуски и всички да са на печалба, само Ученическо хранене да е на загуба. Това 
съм го казал тука преди доста години тука в ОбС на предната управителка. Предложих и да 
извършва кетъринг на спортни мероприятия…лично аз и предлагах 150 обяда да направи, 
тя ми отказа защото не може да накара работниците през почивен ден да работят. 

Ето затова не стават нещата. Всеко нещо направено изкуствено държавно води до 
такъв резултат. Като комунизма добре е на теория ама на практика не е. 

 
инж. Костадин Костадинов – председател: 
Благодаря.  
Само една кратка реплика към вас и г-н Градевски. Най-вероятно другата сесия ще 

гласуваме отчетите на общинските дружества, където ще дебатираме за всеко едно по 
отделно. Там ще се види финансовото състояние. Другото, което ще направя уважаеми г-н 
Градевски е ще насроча нов конкурс отново за дружества, където няма такъв проведен. За 
„Дупница Транс“ ще проверя, мисля, че устойчивостта беше да септември. Ще се 
консултирам с председателите дали требва да се прави конкурс за управител, но за 
Ученическо хранене със сигурност ще бъде назначен и там, където няма. 

Г-н Виктор Мантарков за изказване. 
 
Г-н Виктор Методиев Мантарков /Възраждане/ - Изказване /Изказване/: 
Уважаеми г-н председател аз ще бъда кратък. 
Само исках да дам едно пояснение. В дебатите до момента се нашироко обсъждаха 

нещата, но основно трябва да се спазват правилата. Искам да дам пример с В и К. ако се 
спазваха правилата нали, минималната заплата само като сравнение на В и К трябваше да 
бъде…и КЕВР го признава минималната за страната умножено по коефициент 1,4. Това е 
минималната заплата, която с бизнес плана КЕВР я приема и я допуска да се….и оттам вече 
нека степенуваме нещата докъде може да се стигне, защото ако не се спазват тия правила то 
няма да останат хора, които да работят в тези дружества. Трябва и това да се има предвид. 

Това е. 
 
инж. Костадин Костадинов – председател: 
Благодаря.  
Г-н Гергов за реплика. 
 
Г-н Йонко Йорданов Гергов /Партия на Зелените/ - Реплика /Реплика/ към: 

Виктор Методиев Мантарков: 
Благодаря г-н председател. 
Уважаеми колеги, 
Уважаеми г-н Градевски. 
Без значение дали съм казал от микрофона 2000 или 2020 принципа е един и 

същ…2000 също е била минималната работна заплата съвсем различна и т.н да не 
продължавам. 

Колегата Мантарков говори за правила. Точно заради тези правила, уважаеми 
колеги, ние сме гласували и имаме действаща Наредба за упражняване правата на 
собственик. Там е казано от две до пет минимални работни заплати за страната получават 
управителите на общинските дружества. В момента оставайки В и К на същото ниво 
нарушаваме Наредбата, защото е под две минимални работни заплати. Може би само със 66 
лв., но е под. там още е казано, че управителите не могат да получават повече от кмета на 
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общината…със новата заплата на кмета са ни отвързани ръцете в посока нагоре и 
механизмите с които се определят тези възнаграждения с …не само с печалбата, с 
месечните обороти и с брой персонал. 

Отговорете ми тогава колко е месечния оборот на „ Дупница транс“, колко е на В и 
К? колко персонал има „ Дупница транс“, колко има  В и К? тогава да правиме сравнение на 
заплати и тогава да определяме дружество, което има 10 пъти повече оборот и 10 пъти 
повече служители да получава по-малко от другото дружество. 

Затова аз правя да увеличим малко и на В и К, колкото и да е трудно там да се 
работи и колкото и да е закъсало дружеството, считам че е справедливо управителя на В и 
К да получава по-голямо възнаграждение от това на  „ Дупница транс“ и на „Ученическо 
хранене“. 

Благодаря. 
 

инж. Костадин Костадинов – председател: 
Благодаря.  
Казах ви, че Наредбата беше отменена, така че персонал това отпада, но иначе за 

двете заплати сте прав. 
Колеги…ще гласуваме предложенията, които бяха подадени. 
Първо ще гласуваме предложенията, които са от мен… 
 

Край на дебати 

Предложения за промени: 

1. Предложение от Костадин Крумов Костадинов:   

               1.Общински съвет-Дупница определя на управителя на „Многопрофилна 
болница за активно лечение – Св.Иван Рилски” ЕООД, гр.Дупница, ЕИК 109501412, месечно 
възнаграждение в размер на  4 500  лева, считано от 01. 05.2024 г. 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 23, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 1  приема се 
предложението. 

1. Анна Минкова Минкова: За 
2. Асен Сотиров Илиев: Въздържал се 
3. Веселин Михайлов Станкев: За 
4. Виктор Методиев Мантарков: За 
5. Виолета Генчева Инкьова: За 
6. Георги Василев Георгиев: За 
7. Георги Иванов Бански: За 
8. Георги Красимиров Градевски: За 
9. Георги Томов Рангелов: За 
10. Гичка Петрова Михайлова: За 
11. Емил Димитров Гущеров: За 
12. Ивайло Валериев Петров: За 
13. Иво Николов Ников: За 
14. Илиян Ангелов Миланов: За 
15. Йонко Йорданов Гергов: За 
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16. Йордан Крумов Йорданов: За 
17. Костадин Крумов Костадинов: За 
18. Николай Димитров Табаков: За 
19. Румен Живков Желязков: За 
20. Светлин Яник Зарев: За 
21. Слав Викторов Мантарков: За 
22. Станислав Георгиев Страшимиров: За 
23. Христо Страхилов Михалчев: За 
24. Шейхриар Неждет Златарска: За 

 

2. Предложение от Костадин Крумов Костадинов:  

               2. Общински съвет-Дупница определя на управителя на “ГУМ-
Дупница”ЕООД, гр.Дупница, ЕИК 109063622, месечно възнаграждение в размер на  2 500 
лева, считано от 01 05 .2024 г. 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 22, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 2  приема се 
предложението. 

1. Анна Минкова Минкова: За 
2. Асен Сотиров Илиев: За 
3. Веселин Михайлов Станкев: За 
4. Виктор Методиев Мантарков: За 
5. Виолета Генчева Инкьова: За 
6. Георги Василев Георгиев: За 
7. Георги Иванов Бански: За 
8. Георги Красимиров Градевски: За 
9. Георги Томов Рангелов: Въздържал се 
10. Гичка Петрова Михайлова: За 
11. Емил Димитров Гущеров: За 
12. Ивайло Валериев Петров: За 
13. Иво Николов Ников: За 
14. Илиян Ангелов Миланов: За 
15. Йонко Йорданов Гергов: За 
16. Йордан Крумов Йорданов: За 
17. Костадин Крумов Костадинов: За 
18. Николай Димитров Табаков: За 
19. Румен Живков Желязков: За 
20. Светлин Яник Зарев: За 
21. Слав Викторов Мантарков: За 
22. Станислав Георгиев Страшимиров: За 
23. Христо Страхилов Михалчев: За 
24. Шейхриар Неждет Златарска: Въздържал се 
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3. Предложение от Костадин Крумов Костадинов:  

               3. Общински съвет-Дупница определя на управителя на 
“ВОДОСНАБДЯВАНЕ И КАНАЛИЗАЦИЯ-ДУПНИЦА”ЕООД, гр.Дупница, ЕИК 
819364771, месечно възнаграждение в размер на 1 800  лева, считано от 01.05.2024 г. 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 11, 'против' - 4 и 'въздържали се' - 9 не се приема 
предложението. 

1. Анна Минкова Минкова: Въздържал се 
2. Асен Сотиров Илиев: Въздържал се 
3. Веселин Михайлов Станкев: Въздържал се 
4. Виктор Методиев Мантарков: Против 
5. Виолета Генчева Инкьова: Въздържал се 
6. Георги Василев Георгиев: За 
7. Георги Иванов Бански: За 
8. Георги Красимиров Градевски: Въздържал се 
9. Георги Томов Рангелов: За 
10. Гичка Петрова Михайлова: Въздържал се 
11. Емил Димитров Гущеров: Против 
12. Ивайло Валериев Петров: Въздържал се 
13. Иво Николов Ников: За 
14. Илиян Ангелов Миланов: Против 
15. Йонко Йорданов Гергов: Против 
16. Йордан Крумов Йорданов: За 
17. Костадин Крумов Костадинов: За 
18. Николай Димитров Табаков: Въздържал се 
19. Румен Живков Желязков: За 
20. Светлин Яник Зарев: Въздържал се 
21. Слав Викторов Мантарков: За 
22. Станислав Георгиев Страшимиров: За 
23. Христо Страхилов Михалчев: За 
24. Шейхриар Неждет Златарска: За 

 

4. Предложение от Костадин Крумов Костадинов:  

               4. Общински съвет-Дупница определя на управителя на “УЧЕНИЧЕСКО 
ХРАНЕНЕ-ДУПНИЦА””ЕООД, гр.Дупница, ЕИК 202723201 , месечно възнаграждение 
в размер на  2 000 лева, считано от 01. 05. 2024 г. 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 16, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 8 приема се  
предложението. 

1. Анна Минкова Минкова: Въздържал се 
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2. Асен Сотиров Илиев: Въздържал се 
3. Веселин Михайлов Станкев: За 
4. Виктор Методиев Мантарков: За 
5. Виолета Генчева Инкьова: За 
6. Георги Василев Георгиев: За 
7. Георги Иванов Бански: За 
8. Георги Красимиров Градевски: Въздържал се 
9. Георги Томов Рангелов: За 
10. Гичка Петрова Михайлова: Въздържал се 
11. Емил Димитров Гущеров: За 
12. Ивайло Валериев Петров: Въздържал се 
13. Иво Николов Ников: Въздържал се 
14. Илиян Ангелов Миланов: За 
15. Йонко Йорданов Гергов: За 
16. Йордан Крумов Йорданов: За 
17. Костадин Крумов Костадинов: За 
18. Николай Димитров Табаков: Въздържал се 
19. Румен Живков Желязков: За 
20. Светлин Яник Зарев: За 
21. Слав Викторов Мантарков: За 
22. Станислав Георгиев Страшимиров: За 
23. Христо Страхилов Михалчев: Въздържал се 
24. Шейхриар Неждет Златарска: За 

 

5. Предложение от Костадин Крумов Костадинов:  

               5. Общински съвет-Дупница определя на управителя на 
“ДУПНИЦАТРАНС”ЕООД, гр.Дупница, ЕИК 204549589 , месечно възнаграждение в 
размер на  2 000  лева, считано от 01. 05.2024 г. 

Оспорено гласуване: 'за' - 17, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 4 . 

1. Асен Сотиров Илиев: Въздържал се 
2. Веселин Михайлов Станкев: За 
3. Виктор Методиев Мантарков: За 
4. Виолета Генчева Инкьова: За 
5. Георги Василев Георгиев: За 
6. Георги Иванов Бански: За 
7. Георги Томов Рангелов: За 
8. Гичка Петрова Михайлова: Въздържал се 
9. Емил Димитров Гущеров: За 
10. Ивайло Валериев Петров: Въздържал се 
11. Илиян Ангелов Миланов: За 
12. Йонко Йорданов Гергов: За 
13. Йордан Крумов Йорданов: За 
14. Костадин Крумов Костадинов: За 
15. Николай Димитров Табаков: Въздържал се 
16. Румен Живков Желязков: За 
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17. Светлин Яник Зарев: За 
18. Слав Викторов Мантарков: За 
19. Станислав Георгиев Страшимиров: За 
20. Христо Страхилов Михалчев: За 
21. Шейхриар Неждет Златарска: За 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 16, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 7 приема се 
предложението. 

1. Анна Минкова Минкова: Въздържал се 
2. Асен Сотиров Илиев: Въздържал се 
3. Веселин Михайлов Станкев: За 
4. Виктор Методиев Мантарков: За 
5. Виолета Генчева Инкьова: За 
6. Георги Василев Георгиев: За 
7. Георги Иванов Бански: За 
8. Георги Красимиров Градевски: Въздържал се 
9. Гичка Петрова Михайлова: Въздържал се 
10. Емил Димитров Гущеров: За 
11. Ивайло Валериев Петров: Въздържал се 
12. Иво Николов Ников: Въздържал се 
13. Илиян Ангелов Миланов: За 
14. Йонко Йорданов Гергов: За 
15. Йордан Крумов Йорданов: За 
16. Костадин Крумов Костадинов: За 
17. Николай Димитров Табаков: Въздържал се 
18. Румен Живков Желязков: За 
19. Светлин Яник Зарев: За 
20. Слав Викторов Мантарков: За 
21. Станислав Георгиев Страшимиров: За 
22. Христо Страхилов Михалчев: За 
23. Шейхриар Неждет Златарска: За 

6. Предложение от Йонко Йорданов Гергов:  

3. Общински съвет-Дупница определя на управителя на “ВОДОСНАБДЯВАНЕ И 
КАНАЛИЗАЦИЯ-ДУПНИЦА”ЕООД, гр.Дупница, ЕИК 819364771, месечно 
възнаграждение в размер на 2 500  лева, считано от 01. 05.2024 г. 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 9, 'против' - 3 и 'въздържали се' - 11 не се приема 
предложението. 

1. Анна Минкова Минкова: Въздържал се 
2. Асен Сотиров Илиев: За 
3. Веселин Михайлов Станкев: Въздържал се 
4. Виктор Методиев Мантарков: За 
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5. Виолета Генчева Инкьова: Въздържал се 
6. Георги Иванов Бански: За 
7. Георги Красимиров Градевски: Въздържал се 
8. Георги Томов Рангелов: Въздържал се 
9. Гичка Петрова Михайлова: Въздържал се 
10. Емил Димитров Гущеров: Против 
11. Ивайло Валериев Петров: За 
12. Иво Николов Ников: Въздържал се 
13. Илиян Ангелов Миланов: За 
14. Йонко Йорданов Гергов: За 
15. Йордан Крумов Йорданов: Против 
16. Костадин Крумов Костадинов: Въздържал се 
17. Николай Димитров Табаков: За 
18. Румен Живков Желязков: Против 
19. Светлин Яник Зарев: Въздържал се 
20. Слав Викторов Мантарков: Въздържал се 
21. Станислав Георгиев Страшимиров: За 
22. Христо Страхилов Михалчев: За 
23. Шейхриар Неждет Златарска: Въздържал се 

инж. Костадин Костадинов – председател: 
Колеги. 
Тъй като нито моето предложение да остане сегашната заплата беше прието, нито 

това на г-н Гергов, това, което следва да се случи е да отпадне т. 3 и останалите да се 
преномерират и да се заличи В и К в последната точка и ще си остане на сегашното 
възнаграждение. 

Процедурно предложение. 
 
Г-н Йонко Гергов – общ. съветник: 
Г-н председател аз предлагам да не отпада точката, да се даде възможност на 

колегите да направят други предложения за друг размер на заплатата, някъде между двата 
размера ако трябва така го приемете и накрая да съгласуваме цялото решение. 

 
инж. Костадин Костадинов – председател: 
г-н Гергов сега, много ви се моля какво точно предлагате? 
Да отпадне..некъде да се намери между двете…къде точно между двете…може ли да 

кажете къде точно. 
 
Г-н Йонко Гергов – общ. съветник: 
Да дадете възможност на колегите да предложат други суми. Вие какво предлагате 

да остане вашето предложение, защото не се променя… 
Добре, ето предлагам нова сума 2 200. Заплата на управител В и К  2 200, която ще 

отговаря на наредбата…..в момента сме под две минимални заплати г-н председател… 
 
инж. Костадин Костадинов – председател: 
сека какво трябва да направя? 
 
Г-н Емил Гущеров – общински съветник: 
И аз имам работещо предложение. 
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Явно с гласуването колегите показаха, че не са доволни от това, което се случва във 
В и К  и аз предлагам заплатата да бъде намалена със 100 лв. – 1 700 лв.ц тъй като това е 
огромна язва в управлението …тъй като тука другаря Дангов се презентира, че този 
управител видите ли ще направи невероятни добри неща. Така, че с оглед и дано заработи 
последния месец тая дупка на Градската градина кога ще бъде оправена? Като я оправи може 
да му гласуваме… 

инж. Костадин Костадинов – председател: 
Няма вашето предложение да бъде подложено на гласуване. Не. Не съм ви дал 

думата, не сте поискали думата по регламент. 
 
От името на ПП „Глас народен“ бе поискана почивка. 
Председателят на заседанието даде 20 минути прекъсване на заседанието.  
Прекъсване на заседанието от 12:23 до 12:43  

Проверката на кворума в 12:48 показа присъствие на 25 общински съветници от общо 
29.  

инж. Костадин Костадинов – председател: 
В залата имаме кворум. Продължаваме работа. 
Най-напред... Предложението... Предложение...Имаме две подадени предложения. 
Моля да се съсредоточите. 
Колега Мантарков. Колега Мантарков. 
Доктор Мантарков. 
Чуйте, защото после ще се чудите  гласувате. 
Имам нови две предложения. Предложението от мен. Да отпадне точка 3-та въобще. 
Точка 3-та е за възнаграждение на управителя  на ВИК. 
И след мен, предложението на Гергов. 
ОбС определя на управление на ВИК в размер на 2 200. 
Това са двете предложения. 
В залата има 16 общински съветника. Предложението се приема с 9 гласа. 
И така. По реда на продаване. 
Първо гласуваме. И аз ви моля да гласувате. Точка 3-та от проекта за решение като 

останалите точки се преномерират. 
Моля да гласувате. 
 

7. Предложение от Костадин Крумов Костадинов:  Да отпадне т. 3 от проекта за 
решение като останалите точки се преномерират  

в т. 6 отпада  ВиК 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 12, 'против' - 1 и 'въздържали се' - 4  приема се 
предложението. 

1. Анастасия Георгиева Давкова: За 
2. Асен Сотиров Илиев: За 
3. Веселин Михайлов Станкев: Въздържал се 
4. Виктор Методиев Мантарков: Против 
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5. Виолета Генчева Инкьова: За 
6. Георги Василев Георгиев: Въздържал се 
7. Георги Иванов Бански: За 
8. Емил Димитров Гущеров: За 
9. Ивайло Валериев Петров: За 
10. Иво Николов Ников: За 
11. Йордан Крумов Йорданов: За 
12. Костадин Крумов Костадинов: За 
13. Николай Димитров Табаков: За 
14. Румен Живков Желязков: За 
15. Светлин Яник Зарев: Въздържал се 
16. Слав Викторов Мантарков: За 
17. Станислав Георгиев Страшимиров: Въздържал се 

инж. Костадин Костадинов – председател: 
Колеги, след като предложението да отпадне т. 3 беше прието от ОбС следващото 

предложение се обезсмисля и затова преминаваме към гласуване на докладната като цяло. 
 
 

Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 17, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0  приема се  
точката. 
Общо гласували: "Броя" 

За 17 

Против 0 

Въздържали се 0 

1. Анастасия Георгиева Давкова: За 
2. Асен Сотиров Илиев: За 
3. Веселин Михайлов Станкев: За 
4. Виктор Методиев Мантарков: За 
5. Виолета Генчева Инкьова: За 
6. Георги Василев Георгиев: За 
7. Георги Иванов Бански: За 
8. Емил Димитров Гущеров: За 
9. Ивайло Валериев Петров: За 
10. Иво Николов Ников: За 
11. Йордан Крумов Йорданов: За 
12. Костадин Крумов Костадинов: За 
13. Николай Димитров Табаков: За 
14. Румен Живков Желязков: За 
15. Светлин Яник Зарев: За 
16. Слав Викторов Мантарков: За 
17. Станислав Георгиев Страшимиров: За 
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НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.2 от ЗМСМА, във връзка с чл.21, ал.1, т.23 от 
ЗМСМА, чл.147, ал.2 от Търговския закон, във връзка с чл.137, ал.1, т.5, пр.2 от 
Търговския закон  и чл.56, ал.1 и ал.2 от Наредбата за условията и реда за упражняване 
правата на собственик от Община Дупница върху общинската част от капитала на 
търговските дружества, Общински съвет – Дупница, като едноличен собственик на 
капитала на „Многопрофилна болница за активно лечение – Св.Иван Рилски” ЕООД гр. 
Дупница, “ГУМ-Дупница”ЕООД, гр.Дупница, “ДУПНИЦАТРАНС”ЕООД, гр.Дупница, 
“ВиК-Дупница”ЕООД, гр.Дупница, “УЧЕНИЧЕСКО ХРАНЕНЕ-ДУПНИЦА”ЕООД, 
гр.Дупница, прие 

 
Р Е Ш Е Н И Е 

 
            №  55 
 
1.Общински съвет-Дупница определя на управителя на „Многопрофилна болница за 

активно лечение – Св.Иван Рилски” ЕООД, гр.Дупница, ЕИК 109501412, месечно 
възнаграждение в размер на 4 500 /четири хиляди и петстотин/ лева, считано от 01.05.2024 г. 

2. Общински съвет-Дупница определя на управителя на “ГУМ-Дупница”ЕООД, 
гр.Дупница, ЕИК 109063622, месечно възнаграждение в размер на 2 500 /две хиляди и 
петстотин/ лева, считано от 01.05.2024 г. 

3. Общински съвет-Дупница определя на управителя на “УЧЕНИЧЕСКО ХРАНЕНЕ-
ДУПНИЦА””ЕООД, гр.Дупница, ЕИК 202723201 , месечно възнаграждение в размер на 
2 000 /две хиляди/ лева, считано от 01.05.2024 г. 

4. Общински съвет-Дупница определя на управителя на “ДУПНИЦАТРАНС”ЕООД, 
гр.Дупница, ЕИК 204549589 , месечно възнаграждение в размер на 2 000 /две хиляди/ лева, 
считано от 01.05.2024 г. 

5. Възлага на  Кмета на Община Дупница, в 14 дневен срок от приемане на 
настоящото решение, да сключи с управителите на „Многопрофилна болница за активно 
лечение – Св.Иван Рилски” ЕООД, гр.Дупница, ЕИК 109501412, “ГУМ-Дупница”ЕООД, 
гр.Дупница, ЕИК 109063622, “УЧЕНИЧЕСКО ХРАНЕНЕ-ДУПНИЦА””ЕООД, гр.Дупница, 
ЕИК 202723201 и “ДУПНИЦАТРАНС”ЕООД, гр.Дупница, ЕИК 204549589, анекси към 
договорите им за управление на  съответното еднолично общинско търговско дружество, 
съобразно определените им в настоящото решение възнаграждения. 
 

Точка 4 (Четвърта) 

286/18.04.2024 г.  
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно Избор 
на общински съветници за членове на комисия по чл.6, ал.1 от Правилника за 
финансово подпомагане на процедури и дейности по асистирана репродукция на 
семейства и лица, живеещи на семейни начала с репродуктивни проблеми на 
територията на Община Дупница  

инж. Костадин Костадинов – председател: 
Становището на комисията по здравеопазване, социална политика… е положително. 
Колеги, в тази комисия следва да бъдат избрани двама общински съветници. 

Останалите се назначават от кмета. 
Това е комисия инвитро. 
И така имате думата за номинации. 
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Предложения за промени: 

1. Предложение от Йордан Крумов Йорданов:  Виолета Инкьова 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 19, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0  приема се 
предложението. 

2. Предложение от Ивайло Валериев Петров:  Станислав Павлов 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 17, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 1  приема се  
предложението. 
Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 18, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0  приема се точката. 
Общо гласували: "Броя" 

За 18 

Против 0 

Въздържали се 0 
 
 

НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 6, ал.2 и ал.3 от Правилника за финансово подпомагане 
на процедури и дейности по асистирана репродукция на семейства и лица, живеещи на 
семейни начала с репродуктивни проблеми на територията на Община Дупница, чл.21, 
ал.2 от ЗМСМА, във връзка с чл.21, ал.1,т.23 от ЗМСМА и чл.27, ал.3 от ЗМСМА, Об.С 
прие 

 
Р Е Ш Е Н И Е 

 
            №  56 
 
1. Общински съвет – Дупница определя следните общински съветници за членове на 

комисията по чл.6, ал.1 от Правилника за финансово подпомагане на процедури и дейности 
по асистирана репродукция на семейства и лица, живеещи на семейни начала с 
репродуктивни проблеми на територията на Община Дупница: 

 
1. Виолета Генчева Инкьова 

2. Станислав Христов Павлов 

 

Точка 5 (Пета) 
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593/15.04.2024 г.  
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно 
Изразяване на мотивирано становище по молба вх. № 593/16.02.2024 г. подадена от 
Василка Йорданова Иванова за опрощаване на несъбираеми държавни вземания  

инж. Костадин Костадинов – председател: 
Положително становище на ИК. 
Положително становище на ПК по здравеопазване. 
Колеги, имате думата за изказвания. Няма подадени заявки за изказване. 
В докладната трябва да се вземе решение положително или отрицателно становище. 
Правя предложение точката да стане : Общински съвет Дупница, въз основа на 

обстоятелствата, фактите и мотивите изложени в докладната записка, изразява 
положително становище. 

Предложения за промени: 

1. Предложение от Костадин Крумов Костадинов:  

Общински съвет Дупница, въз основа на обстоятелствата, фактите и мотивите 
изложени в докладната записка, изразява положително становище по молба вх. вх. № 
593/16.02.2024 г. от Василка Иванова, г 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 22, 'против' - 0 и 'въздържали се' – 0  приема се 
предложението. 

Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 22, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0  приема се  
точката. 

 
Общо гласували: 

 
"Броя" 

За 22 

Против 0 

Въздържали се 0 
 

НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.2 ЗМСМА, във връзка с чл.21, ал.1, т.23 ЗМСМА и 
чл.27, ал.3 ЗМСМА, Об.С прие 
 

 
Р Е Ш Е Н И Е 

 
            №  57 
 
1. Общински съвет Дупница, въз основа на обстоятелствата, фактите и мотивите 

изложени в докладната записка, изразява положително становище по молба вх. вх. № 
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593/16.02.2024 г. от Василка Иванова, гр. Дупница, ул.“Бузлуджа“№15, за опрощаване на 
несъбираеми държавни вземания, в общ размер на 4083,67лв., както следва: 

1.1.По изпълнително дело №10140000834/2014г., в размер на 2997,63лв., 
представляващи задължения по Изпълнителен лист, издаден по дело №137/2015/16.042015г. 
на РС-Дупница, Изпълнителен лист, издаден по дело №2811/2012/12.06.2013г., 
Изпълнителен лист, издаден по дело  №1622/2014/24.04.2015г. на РС-Дупница, 
Изпълнителен лист, издаден по дело №1821/2012/29.05.2013г.на РС-Дупница, Изпълнителен 
лист, издаден по дело №416/2014/22.04.2014г.на МВР-София, Изпълнителен лист, издаден по 
дело №1128/2015/31.08.2016г.на РС-Дупница, като солидарно отговорен длъжник, 
Изпълнителен лист, издаден по дело №1821/2012/29.05.2013г.на РС-Дупница, като 
солидарно отговорен длъжник, Наказателно постановление №499313-0346986/13.03.2020г.на 
НАП, Наказателно постановление №394019/17.11.2021г.на Столична община. 

1.2.На етап доброволно изпълнение  в размер на 1086,04лв., представляващи здравни 
осигуровки по Декларация образец 7 за период 01.05.2013-21.04.2014г.и задължения по 
Декларации обр.1 за период 01.09.2020г.-11.01.2021г.на НАП. 

 
2. Възлага на Председателя на Общински съвет Дупница да изпрати преписката както 

и настоящото решение на Администрацията на Президента на Република България. 

Точка 6 (Шеста) 

256/15.04.2024 г.  
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно 
Приемане на доклад за осъществените читалищни дейности и изразходваните от 
бюджета средства за 2023 г. на НЧ “Пробуда 1902”, с. Баланово, Община Дупница  

инж. Костадин Костадинов – председател: 
Положително становище на ИК. 
Положително становище на ПК по образование. 
Г-н Гущеров за изказване. 
 
Г-н Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Изказване /Изказване/: 
Г-н председател, 
Колеги. 
Споменах преди около половин час, че е абсолютно неуважително от страна на г-н 

Дангов и от страна на общинската администрация тук отпред при положение, че това са 
хората, които дават възможност в малките населени места, в града да има културни 
мероприятия, да има… да запознаят малките жители на общината с фолклора и традициите. 

Ясно е, че сърдит Петко няма да се върне, но тука има…и ви моля г-н председател г-
жа Караганова нека заеме мястото, поне да имаме очи пред тези хора, когато говорят за 
проблеми дали за дейността, която са извършили, защото те вече стоят тук от доста време 
поне да видят в наше лице и в лицето на г-жа Караганова ако е съгласна, за да може да ги 
гледаме в очите и съответно проблематиката да бъде предадена на сърдития човек, защото 
иначе аз ако тук няма представител на общината с риск те да се разсърдят докладните 
свързани с читалищната дейност да не бъдат разглеждани. 

 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО/ - Реплика /Реплика/ към: 

Емил Димитров Гущеров: 
Благодаря. 
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Много уважавам нашата бивша колежка и сегашен зам.кмет г-жа Караганова, но не 
ме карайте да я каня да седне тека, защото този неуравновесен човек…тя ще рискува да си 
стовари гнева му върху нея. А неговия гняв реже дървета, заплашва полиция…изхвърля 
кабинети.затова ще се въздържа от вашето положение. 

Ако случайно г-жа Караганова желае може да заповяда…точно така. 
Не, госпожа Караганова, седнете си и заповядайте. 
Така че, господин Гущеров, колкото до предложението ви да отхвърлиме 

разглеждането, приемете, че този ОбС ще  работи оттук натам тека, по-добре тека, отколкото 
пак да слушаме лъжи, внушени и манипулации, така че не знам кое е по-добро от двете. 

И ви моля заради жените, които се изчакаха, да не ги караме да идват сега отново, 
разгледано е на комисия. Затова ви моля да оттеглете вашето предложение. 

 
Г-н Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Отговор на реплика /Дуплика/ 

към: Костадин Крумов Костадинов: 
 В добронамерения тон и виждайки, и така, все пак един човек, който доста добре 

познава дейността на читалищата като госпожа Караганова, и с цел да продължиме диалога, 
ще оттегля това мое предложение, но използвам възможността.  

Господин председател, вземете мерки, отново ви напомним, неотговаряне на 
питания, неизпълнение решения на  ОбС. 

Знам, че е пъдишах, но все пак има омбуцман, има президент, има различни 
институции. Не може… тогава нека всеки един от кандидатите за народни представители и 
Европарламент на предстоящите избори  да заяви в  своята програма и да се бори за промяна 
в Конституцията, че община Дупница, по този начин ще се спестят едни заплати и доста 
голяма сума на 29 човека, да няма общински съвет. За какво ще гласуваме решение, когато 
падишаха си прави каквото си иска и за да покаже своята все власт и, както ви е казвахте, 
неуравновесеност си тръгва, идва, говори по телефона, разписва документи,.  

Извинявайте, госпожа Караганова, че ви се налага да изпадате в такава позиция. 
Благодаря за разбирането и нека да разгледаме с оглед, както ви е казахте господин 

Костадинов, че тези хора не са виновни по никакъв начин за неадекватното състояние и 
действия на един самозабравил се управник.  

Благодаря. 
 
инж. Костадин Костадинов – председател: 
Благодаря. 
Г-жа Инкьова за изказване. 
 

Г-жа Виолета Генчева Инкьова /ПП „ГЕРБ“/ - Изказване /Изказване/: 
Уважаеми  господин председател, 
Уважаеми дами и господа общински съветници,  
уважаеми представителина читалищата.  
Моето изказване ще бъде общо, защото са 13 докладни и не бих искала да ставам на 

всяка от тях. Много внимателно съм прочела всеки един отчет и ми направи впечатление, че 
има така засилване на дейностите в читалищата по отношение на участие във фестивали. 

Например  конкретно читалището, което разглеждаме, са участвали в 11 фестивали. 
Хубаво е, че се участват във фестивали навсякъде и страната, дори в чужбина, по 

отношение на организирането на такива поздравления за Крайници, че организираха 
фестивал също и за Джерман, само че за Джерман ще го отчитат следващата година. 

Но проблемът тук при организацията на фестивалите е, че са им необходими средства 
и читалищата трябва да търсят спонсори. 
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Във връзка с отчетите по отношение на финансовата част забелязахме, че всички 
читалища имат преходен остатък, но в тази цифра се съдържа и заплатите за декември, 
предполагам, че навсякъде. Преди години читалищата си мечтаеха да имат компютър. Сега 
във всяко читалище има компютър и интернет връзка,  за да могат да подпомагат хората, 
които търсят съдействие. 

Участват в съборите по селата, макар че общото взето кметствата ги организират, но 
при всички случаи читалищата също имат активно участие. Има множество клубове, които 
са организирани от читалищата, доста такава художествено-творческа дейност, но във връзка 
с отчетите те са много по различен начин формирани. И много е трудно да се четат така, 
както са дадени, защото едни от читалищата са си ги дали в табличен вид с брой участници с 
място, с реализирани финансови средства. Други читалища само са ги изброили, трети са ги 
написали във вид на есе. И затова ние имаме комисията предложение да направим една 
рамка само по отношение на художествено-творческата дейност в табличен вид, която 
всички дейности ще бъдат обвързани обаче с вашите календарни планове за дейностите. За 
да може, когато се отчитате, да видим кое е заложено, дали е изпълнено. Като същевременно 
има възможност и нещо, което не е заложено в плана  да бъде допълнено. Защото с дните в 
течение на годината може да се наложи и да се допълни някое мероприятие, което не е 
вписано във вашите планове. 

Аз лично изказвам задоволство от работата на повечето читалища. Предполагам, че 
господин Костадинов ще ме репликира, защото това му е мое любима тема на него. 

Но все пак, вие сте основните в населените места, особено там, където няма училище. 
огнищата на българщината. И затова в тази връзка ще моля на български език да се пишат 
отчетите, защото се запитах там... Не искам да го споменавам какво означава. По добре на 
български да се пишат, наистина вече е английски, а навлиза и в... и в читалищата. Photo 
voice беше думата, която питах какво означава. Photo voice, ако не се е лъжа. Аз ще си го 
приведа, но въпроса е, че е хубаво да бъде на български език и  наистина, да се огнища на 
българщината. 

Ами, дерзайте, пожелавам ви успех. 
Благодаря за вниманието. 

 

Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО/ - Изказване /Изказване/ 

Не може. Благодаря г-жо Инкьова. 
Ще взема думата за изказване. 
Може. Дадох си думата, нищо тече ми времето. 
Ще се възползвам след това. 
 
г-жа Караганова - зам.кмет Изказване /Изказване кмет/: 
Уважаеми господин председател, 
Уважаеми дами и  господа общински съветници. 
Уважаема госпожа Инкьова, 
Благодаря за вашето отношение и становище по темата. Само искам да споделя нещо 

с вас на мен наистина ми се иска да има определено национално единна система за формата 
и начина на отчитане на читалищната дейност. Адмирирам за вашата инициатива да се 
състави, защото то не е невъзможно да го направим включително и с наше съдействие от 
страна на общината. Да направим една такава таблица или, както ще я наречем, в която 
читалищата да се отчитат, но само искам да кажат, че то ще бъде израз на тяхната добра воля 
да се съобразят с това нещо и като не е нормативно регламентирано. 

Благодаря. 
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Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО/ - Изказване /Изказване: 
Благодаря ви.  
Ще кажа ясно няколко думи като цяло за читалищата дейност, а конкретно където 

имам въпрос ще говоря за съответното читалище. Да, читалищата са отдавна в моя фокус, 
някои от по-старите секретари го знаят, някои от по-малките ще го разберат по трудния 
начин. 

Много се радвам, че госпожа Инкьова достигна от този извод, ама наистина се радвам 
най-добро намерено, защото аз преди 6-7 години въведох такава таблица. Обаче  предишното 
управление бойкотира тогавашните заместник кметове и отдел култура. Нали така, колежки, 
бяха въвел таблица, където от отдел култура да регистрират, дали това е вярно, кое се случва. 
Защото  принципа, уважаеми колеги  е следния. 

Читалища получават субсидия директно от Министерство на култура или от 
Министерство на финансите, не мога да кажа точно. 

Получават сума в размерна над 700 000 лева годишно. Г-жа Караганова не разполага с 
половината, тя не разполага с четвъртинка, тя не разполага с една десета от този бюджет. 
Съответно, законодателя е казал, няма друг контролен орган, освен Общинския съвет, да 
проверява самостоятелни  организации, каквито са читалища. Защото едно читалище е 
регистрирано по закона за юридическите лица с нестопанска цел. То не формира печалба. 
Неговото управление е управителния съвет и Общо събрание. Обаче законодател е казал, 
Общинските съвети ще контролират, какво ще правят тия читалища и ще контролират, дали 
се го изпълнили и съответно, ще одобряват или няма да одобрят отчетите на тези читалища. 
И сме водили многобройни битки и борби да накараме аджаба некои читалища да се 
поразмърдат. Като например читалището, което сега разглеждаме в тази точка. Защото 
имаше време, в което то има и обективни и субективни причини и не работеше. 

Тук ли е читалища секретарка Баланово? Тук сте. Чудесно. Спомням, като бях в 
Баланово преди 10 години, читалищата секретарка пишеше на хората, молби и такива неща. 

Хората възрасти идваха в  читалището на компютъра, по Skype да говорят с близките 
си в чужбина 

Обаче  дали да си сложа червена точка, че и че този натиск, който беше дала към 
общинските съветници, тогава г-жа Инкьова беше на обратното мнение от сега, че не трябва 
да има такива таблици. Сега се радвам, че е на новото мнение. 

Читалищата, дали заради това, че субсидиите се увеличиха значително за 
читалищата… Няма да забравя, когато миналата година бях поканен на представяне на 
…миналата година. Бях буквално много приятно изненадан. Ама много приятно. 

Да видиш как групата от Баланово танцува с хъс, там госпожа Гаведцка. Да видиш 
читалището. Всичко останали читалища. Доживяхме миналата година и това за което говоря 
10 години. Не може да има фестивали, топ фестивали в Радуил, в Новоселяне, в не знам си 
къде и да няма в Дупница. 

И миналата година се направи страхотен фестивал в Крайници. Дано тази година да 
бъде още по-страхотен. След това се…ако обичате никой да не се обажда от залата. Тук не 
сме в заведение, дай добро намерено. Ако желаете да ви дадеме думата, ще я получите. 

Тази година, Джерман, кукерски фестивал, стотици участници, хиляди хора, 
посетители. Това е нещото, за което съм мечтал и бленувал. Тук престои да го надграждаме 
това нещо. Защото и продължава да има села, в случая говоря за селата, където селата не 
колаборират достатъчно с кметовете, с детските градини, с училищата. А в едно малко 
населено място, каква радост могат да имат едни възрастни жени , деца. 

Това става точно по този начин. Когато читалища, кмет, училища, детските градини 
работят заедно и правят мероприятия,  какво да се прави в едно село. 
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Това го говора всяка година на този ден, когато гледаме читалища и сега ще го кажа. 
И където не желаят да го правят, моля да споделят с мен, аз ще споделя с  ресорната 
комисия, ще осъществим някакъв натиск, както осъществихме на немалко места и нещата се 
промениха. Така че дерзайте, пожелавам успех на всички читалища, но сега вие виждате 
какви са нещата в общинския съвет и въобще в политическата ситуация в Дупница, 
изключително изострени и напрегнати, но това няма да ме спре да работа с читалища и да 
продължавам да работа. Имам един конкретен въпрос към това читалище Сега вече и 
завършвам. 

Поздравявам ви надлежно разписан отчет заверен от проверителна комисия. 
Два въпроса към вас от Баланово. 
Какво значи празнуване на Трифон Зарезан? 
Това ме е много терзае, защото един път имаш един отчет за по-новите колеги. 

Празнувахме празника на любовта, който вечерта премина в празник на виното или обратно. 
А празнуваме празник на Виното и той премина в празник на Любовта. 
И втория въпрос, той вече не е весел. Всички знаеме от социалните мрежи за случая с 

господин Дангов, който си позволи да критикува, защо настоятелството е освободил 
читалищен секретар. Както каза госпожа Кераганова, намесата на политици в 
неправителствения сектор е укоримо да не кажа наказуемо. Как този човек си позволи да се 
меси в работата на независим орган, какъвто е едно читалище? 

Но за Трифон Зарезан, ако може да кажете две думи само. 
Ако не сте била госпожа, оттеглям въпроса. 
Вие не сте била тогава секретар. Добре. 
Благодаря ви. С  това приключвам. 
Анастасия Давкова, заповядайте. 

 
Г-жа Анастасия Георгиева Давкова /МК „Земеделски народен съюз“/ - Изказване 
/Изказване 
Уважаеми  господин председател, 
дами господа общински съветници, 
гости от читалищата. 
Аз като председател на Народно читалище Пробуда, село Джерман и общински 

съветник, искам да изкажа най-малко казано благодарност на всички, които се занимават с 
читалищата и с читалищната дейност, тъй като, както казахте, вие в бюджета, който 
разполагат читалищата и който е спуснат от Министерство на образованието се разпределя 
съобразно дейността на читалищата. И като председател на читалището в Джерман, знам 
каква субсидия получават селските читалища и не само джерманското   и всички други 
селски читалища. И знам колко е трудно с тази субсидия да се осигурят всякакви празници и 
всякакви мероприятия, които трябва да се направят през съответната година. От тази 
субсидия са включени заплати, включени са осигуровки и едната част от парите, които 
остават вече за културните мероприятия не стигат за нищо. Скоро гледахме едни докладни и 
мисля, за спортните клубове  по същия начин, разпределението на бюджетите в спортните 
клубове и там господин председателя беше казал, ние раздаваме трохи. Разпределяме трохи. 
В момента по същия начин, госпожа Караганова, разпределя ние трохи на читалищата и 
самите председатели и секретарите дробят трохите на още по-малки трохички, за да може да 
има културни мероприятия. 

Затова ги поздравявам за цялата всеотдайност, която правят и се справят с цялото това 
нещо. Мога да ви дам пример в момента в Джерман поради мероприятията, което 
проведохме миналата година, тази година за фестивалът, която ще влезне в отчета за до 
година. Имаме покана от международен фестивал  в който да участва кукерската група, 
които ще бъде тридневен фестивал, за да представлява България, община Дупница и село 
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Джерман. Трябва да подсигурим транспорта до там за тези три дена, което за 50 човека е по 
300 лева на ден. Аз сега, като председател, трябва да избирам дали догодина да имам 
мероприятия с тая субсидия, която ми остава като приход, или да заведа кукерите на един 
фестивал в Хърватска и да не правим нищо през цялата година. 

Изключително съм благодарна съответно и на общината и на всички спонсори, които 
участват в всякакви мероприятия, които се сетите и се надявам да има все още и още повече 
такива хора.И догодина все по добре.  

Благодаря ви. 
 

Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО/ - Реплика /Реплика/ към: 
Анастасия Георгиева Давкова: 

Благодаря ви.  
Една малка реплика, госпожа Давкова, ако ми позволите. Аз не случайно казах, че 

бюджетът на госпожа Караганова е десетократно по-малък от бюджета на читалищата. 
И наистина тя може да даде трохи, но има един друг, който дава. Той вади от джоба 

си и дава. Разбирате ли? Даде хиляда лева за кушия за Тодоров ден, даде на ромски оркестър 
хиляди левове, даде на…. Ето, колегата се възмущава. 

Той няма 50 стотинки да даде на социална помощ, а падишаха си дал еднолично 500 
лева, т.е. негова заповед. 

Какво искам да кажа? Вие организирахте събора … фестивал. Прекрасен, всичко. 
Обаче усещам в гласа ви лека демотивация. Какво да направя? Извинявайте, само 

казвам го следното. 
Ами ако сега общата извадеше и ви даде 10-20 хиляди лева, щехте да имате известна 

мотивация. Това е което искам да кажа. Когато предложих колеги правилника за 
финансиране на културни мероприятия, беше точно за да се финансират такива мероприятия. 

За правилника за финансиране, господин царя казал хиляда лева ще бъде бюджета на 
комисията за тази година. Хиляда лева и затова не свикваме комисията за подпомагане на 
културни мероприятия. Защото комисията ще разпредели за цяла година, колкото той 
разпредели за един кон. Извинете. Обаче има едно нещо друго, което вие негласно казвате 
към всички читалищни секретари и към г-жа Караганова. Има обаче една формула, където 
може да се влияе върху финансирането. И аз не случайно съм казал. Имаш мероприятия 
трябва да получиш повече по формулата. Така че уважаеми колежки и читалищни секретари. 
Натам съм се насочил с цялото ми уважение. Ели правете мероприятия или следва да 
получите по-малък дял по формулата за разпределение. Разбира се, заповядайте. 

 
 

г-жа Караганова - зам.кмет Изказване /Изказване кмет/: 
Уважаеми господин председател,  
Уважаеми дами и господа общински съветници.  
И така има една такава таблица. В министерство на културата много отдавна се 

работи по един механизъм. И всъщност бюджетът на читалищата се свежда само до една 
субсидирана бройка. Това, което каза госпожа Давкова е наистина така. Средства за 
дейности почти не остават. Но ние тук според мен трябва да насочим вниманието си към 
съдържателността по-точно на техните дейности. Не толкова имате мероприятия, нали 
получавате съответно по-голяма субсидия, а по-скоро какво е съдържанието на 
мероприятията. Защото е много тънка границата между това, читалищата да изпълняват 
своите изконни дейности, каквито са културно-просветните задачи. И аз бих определила 
тяхната дейност, като народо полезна. Между това да бъдат тласнати в някакви, не мога да 
кажа точно халтурни, но друг вид дейности, които да са със цел на реализиране на някакви 
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средства, защото наистина на тях средствата, ако не ги подпомага общината, не им стигат 
за дейности. 

 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО/  
И какво ги подпомогна общината? Споделете с нас. 
 
г-жа Караганова - зам.кмет Изказване /Изказване кмет/: 
Еми какво им помогна?  
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО/  
Какво подпомогна сегашната общината  читалища? 
 
г-жа Караганова - зам.кмет Изказване /Изказване кмет/: 
Общината  подпомогна фестивала.. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО/  
 С колко беше? 
 
г-жа Караганова - зам.кмет Изказване /Изказване кмет/: 
Не, не мога да ви кажа колко бяха. Тя знае. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО/  
Колко? Пет хиляди? Охо! Щедро. 
 
г-жа Караганова - зам.кмет Изказване /Изказване кмет/: 
Защото в тяхната дейност ние разчитаме на тяхната съвест и на тяхната 

инициативност, но може би и ние така бихме могли да насочваме и мероприятия според нас 
наистина със стойност.  

Благодаря. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО/  
Господин Гущаров. 
 

Г-н Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Реплика /Реплика/ към: Анастасия 
Георгиева Давкова: 

Колеги,  
господин председател,  
уважаеми читалищни  дейци. 
Аз също, като госпожа Давкова и нали моята реплика е към нея  ще се присъединя, за 

да ви подкрепя и да изразя своето възхищение от вашата дейност, защото, както тук преди 
малко, господин Костадинов, вие сте едно огнища на българщината и при вас според мене не 
трябва да се търси, господин Костадинов, тук малко се различава моето мнение от вас, като 
някаква финансова услуга, реалния резултат, защото тия хора, особено по малките населени 
места са избор на срещи на възможност на самотните възрастни хора да получат, така да се 
каже комуникация, да проведат, ако трябва и с техните деца, както вие споменахте в 
чужбина. 

Към госпожа Давкова, тъй като споменахте за този фестивал, аз към момента ще ви 
дам една идея и мисля, че има едно много лесно решение да набавите сумата. Вчера 
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волейболния отбор обяви че 30 000 сумата, която е заложена в бюджета за миналата година, 
я дарява на бъдещия волейболен отбор, който не съществува нито по документи нито като 
зададени параметри, тъй като уважаемия отсъстващ сърдит Петко заяви, че ще прави 
общински клуб но такъв няма към момента. Това са едни 30 000. Нека внесете едно такова 
предложение, ако трябва на следващата докладна да се разгледа. 

Мисля, че тази сума не е никак малка. Те я дариха, но тъй като няма такава опция, не 
съществува общински клуб, мисля, че хората от Джерман, кукерите заслужават това 
отношение, тъй като с различните си участия прославят не само вас като читалищен деец, 
който се бори за тях, но и Дупница и село Джерман . Така че ви предлагам едно 
изключително бързо лесно решение. Хем да продължи вашата дейност, а може би от тази 
сума колкото е необходима ако има законово основание г-н председател, да бъде към всички 
останали читалища, защото тя е гласувана в миналогодишния бюджет, но поради незнайни 
какви причини  уважаемия падишах, както и други задължения, които трябва да се бъдат 
изплатени не се е случило, защото така е решил.  

Благодаря. 
 
Г-н Костадин Костадинов – председател: 
Г-н  Гергов. 
 
 
Г-н  Йонко Йорданов Гергов /Партия на Зелените/ - Реплика /Реплика/ към: 

Анастасия Георгиева Давкова: 
Благодаря. 
Уважаваме  г-н председател. 
Уважавами колеги общински съветници. 
Уважаваме госпожа Давкова. 
И аз ще използвам това, че обсъждаме друга точка, защото по принцип избягвам да се 

изказвам по темата за читалищата, като председател на друго читалище. Ще ви кажа 
следното. Парите за читалищата са много за тези, които не работят. И са малко за тези, които 
работят, имат дейност. Позволих си да отвора отчета на читалището в Джерман. И въпреки, 
че направихте един чудесен фестивал, но той е в тази година. Така беше. В миналата година 
го няма в отчета. Миналата година сте получили 33 000 лв. субсидии изразходвали сте 18 000 
и да се декларирали остатък 15 000. Тоест, напълно достатъчно средства има едно читалище, 
ако желае да работи. Аз така го приемам. И за тези, които наистина работят непрекъснато 
през цялата година, парите наистина не достигат. 

Но там където се мързелува и не се прави нищо, са харчат пари само за заплати, 
осигуровки и ток имаме остатък. За съжаление голям остатък има декларирано в отчетите  на 
много от читалищата. 

Имаме и читалища, в които в графата разходи за читалищна дейност стой 0. 
Разбира се има и такива, които заслужават нашите похвали и  аплодисменти. Аз 

поздравявам всички колеги. Един по един, може би по всякакъв начин, с каквото съм могъл, 
съм помагал на  всяко едно читалище и материално и като председател на читалища и в 
лично качество, така че добре познавам там, къде се работи и добре знам, къде не се работи. 
Не искам да визирам конкретни имена, за да не обида някого, но в крайна сметка истината е 
само една. Работещите читалища, средствата за тях недостигат колкото и да ми се струва, че 
получават големите субсидии. Обратното който не работи, декларира пред нас един остатък, 
който да се чудиш от какво е тоя остатък, защо е останал, защо нямат дейност. 

Благодаря ви. 
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Г-н  Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО/ - Реплика /Реплика/ към: 
г-жа Караганова - зам.кмет:  

Кратка реплика имам към госпожа Караганова. 
Госпожо Караганова и в допълнение от предложението госпожа Инкьова бланка, 

подписи е о,кей, аз обаче го надграждам и го наричам, и съм го казвам в тази зала, общински 
културен календар, където да се интегрират мероприятията на читалищата. Предишното 
ръководство, знаете ли какво ми казваха? Когато аз критикувах, че не работят читалищата, те 
ги каниха на масовка на всеко мероприятия и викат ето ги секретарите, вижте, че работят. 

Секретарите стават просто да работят читалищата. И затова и в контекста на 
предложението на госпожа Инкьова, единен общински календар, където вие знае, че имате 
такъв календар, само че вече говорим да го надградиме, малко по да го направите изяснено, 
какво отдава общината, какво може да си позволи.  Ето това е според мене това, което вие 
имате предвид, но това трябва да се случи. 

Госпожа Давкова отговор на реплика. 
 
 
Г-жа  Анастасия Георгиева Давкова /МК „Земеделски народен съюз“/ - Отговор 

на реплика /Дуплика/ към: Йонко Йорданов Гергов  
Моя отговор е към господин Гергов. 
Отворете табличката, господин Гергов пак на село Джерман тъй като и аз после 

трябва да излезна като вас. И вижте, че приходите ни са 27 000 лева в началото на годината, 
общите разходи са ни 33 000 лева в края на годината. Отворете табличката последната и там 
ще видите колко са приходите и колко са разходите. Това, че имаме наличност по банкова 
сметка от предходни години, имаме средства. Да имаме, но все пак, други ден, ако ми се 
наложи някъде да пътуваме, няма да искаме от общината да ни подсигурява пътуването. 

Благодаря ви. 
 
Г-н  Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО  
Благодаря.  
Господин Табаков за изказване. 
 
Г-н Николай Димитров Табаков /Коалиция ПП-ДБ/ - Изказване /Изказване/: 
Уважаваме, господин председател, 
 уважаваме колеги, 
уважаваме читалищни дейци. 
 Моето изказване няма да е политическо. За съжаление в началото добре тръгна 

разговора. Градивен беше, обаче после се намеси политическото. Нека да свалим ръце от 
политическото говорене, когато говорим за читалищата. Моля ви, това са културни 
институции, господин Костадинов беше прав, че това са... огнища. Огнища на българщината. 

Ще се съглася тук с господин Гущеров, че това не трябва там да има задължително 
финансова изгода. Изгодата от вас за нашето общество е огромна. 

Благодаря ви затова, което правите. 
И да приканя политиците да не говорят толкова политически за неправителствания 

сектор и особено за читалищата. 
 Благодаря. 
 
Г-н  Костадин Крумов Костадинов – председател: 
Благодаря.  
Преминаваме към гласуване. Гласуваме докладната за отчета на читалище с. 

Баланово. 
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Край на дебати 
Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 24, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0  приема се  
точката. 
Общо гласували: "Броя" 

За 24 

Против 0 

Въздържали се 0 
 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 26а, ал. 4 и ал. 5 от Закона за народните читалища, чл. 21, 

ал. 1, т. 23, във връзка с чл. 27, ал. 3 от ЗМСМА, Об.С прие 
 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
 
            №  58 
 
1.Общински съвет – Дупница приема Доклад за осъществените читалищни дейности и 

изразходваните от бюджета средства за 2023 г. на НЧ  “Пробуда 1902”, с. Баланово, Община 
Дупница. 

 

Точка 7 (Седма) 

257/15.04.2024 г.  
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно 
Приемане на доклад за осъществените читалищни дейности и изразходваните от 
бюджета средства за 2023 г. на НЧ “Пробуда 1939”, с. Яхиново, Община Дупница  

Г-н  Костадин Крумов Костадинов – председател: 
Икономическа комисия положително становище. 
ПК по образование и култура положително становище. 
Тука ли е секретаря. Тука сте. Две думи. 
Госпожа Иванова, първо имам един въпрос. 
Не защо отчета е подписана от Гаведска? Гаведска… тя ви е счетоводител. 
Добре, това беше само уточняващ въпрос. 
По-същество, понеже ние политиците няма да говорим за политика и за така, за 

огнищата, с  цялото си уважение, субсидията на читалището в Яхиново е 23 000 лв. 
Субсидията на читалището в Джерман, колко е Асия? 27 000 лв. 
Субсидията на читалището в Крайници е 25 000 лв. Така. 
Фестивалът в село Крайници струваше над, даже не знам колко над със сигурност над 

50 000 лв. общината участваше със сцена и друга подготовка. И аз задавам ето, господин 
Табаков, съвсем неполитически и съвсем лаишки въпрос. Съвсем лаишки. 
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Какво мотивира читалището в Крайници и в Джерман да правят фестивал, като могат, 
като читалището в Яхиново, да не правят фестивал? Отива една огромна част, отива за 
заплати и осигуровки. 

Огнищата на българщината си работи и си тлее. Кое да мотивира и как да мотивираме 
читалището да работят? Затова казах. 

Който не работи  не трябва да яде. Некои от вас го каза. 
Който не работи, във формулката ще се поограничи, за да получат тези, които 

работят. Другия вариант, уважаеми колеги, читалищни секретари. 
Закона за читалището  дава право да правите сдружения. А зная, че всички вие 

помагате и в Крайници и в Джерман. 
Помагате чисто в физически план. 
Обаче, ви имате право да се сдружите. Ако да речеме Яхиново, счита, че не може и 

нямате възможност, самото читалище, селото, спонсорите, може да се сдружите с още едно-
две читалища. И ако не парите си, поне може да дадете, може организационно да помогнете 
на тези, които правят мероприятия. И това съм го казал, повечето от вас го знаят, го говоря 
непрекъснато. Обаче, вие не го парите. 

Госпожа Караганова, ето конкретно предложение. Закона го позволява да правите 
сдружения на читалище. И тогава, господин Табаков, не е политически. Вие правите събитие 
и знаете какво коства едно събитие. Знаете колко са 50, 60, 70 000 лева и как в Крайници и в 
Джерман се събират такива пари. Това е работещ механизъм. 

Имам конкретен въпрос към читалището в Яхоново. Сега сме на тази тема. 
В отчета сте записали, че сте правили празник на моето село. Може ли госпожа 

Иванова заповядайте на микрофона и кажете какво беше участието в организацията на 
празника на родното село, защото всички читалища го пишат. 

Моля ви да отговорите.  
 
Г-жа Иванова – читалищен секретар: 
Във финансов аспект не сме погали, защото има спонсори. Помагали сме в културната 

програма с колеги от общината, които са дошли на гости, за курбана за рязане на 
зеленчуци…. 

 
 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО/ - Изказване /Изказване/: 
Г-жо Иванова най-добронамерено. Към председателя е този въпрос. Вие сте само 

секретар, но в отчета  си вие давате,  че вие сте организирали празник на родното село. 
Защо го вписвате в отчета? 
 
Г-жа Иванова – читалищен секретар: 
В отчета си вписвате и читалището, и общината. Мисля, че първо общината, след това 

е кметството, след това е читалището. Читалището най-малка роля има в организирането. 
 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО/ - Изказване /Изказване/: 
От колко време сте секретар? 
 
Г-жа Иванова – читалищен секретар: 
22 години. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО/ - Изказване /Изказване/: 
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А, аз не ви помня. 
Нема значение. 
Госпожа Иванова щом  сте толкова отдавна, много добре знаете, че ние сега гледаме 

финансовия план. И вие давате и това, което сте изпълнени. Вие пишете, че сте участвали в 
празника на селото. А същевременно малко... 

 
Г-жа Иванова – читалищен секретар: 
Еми се с културната програма сме участвали. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО/ - Изказване /Изказване/: 
Как точно? 
 
Г-жа Иванова – читалищен секретар: 
Еми с културната програма. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО/ - Изказване /Изказване/: 
Госпожа Иванова, питам, читалището какво е направило. Тук давате отчет на 

читалището. И казвате, читалището е участвало. Какво организира? 
 
Г-жа Иванова – читалищен секретар: 
Еми, аз казвам с културната програма, вие пак ми казвате с какво. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО/ - Изказване /Изказване/: 
А не пишете, вие давате в отчета си  празник на родното село. 
Затова питам. Защото всички читалища се го написали. 
 
Г-жа Иванова – читалищен секретар: 
Еми, не си спомням точно, дали са написали участници, но мисля, че съм ги написала. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО/ - Изказване /Изказване/: 
Надявам се следващия път да си спомните, както останалите секретари, защото в 

противен случай лично аз ще призова отчета ви да не бъде приет. 
 
Г-жа Иванова – читалищен секретар: 
Еми, както прецените. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО/ - Изказване /Изказване/: 
Както ни хареса на нас. 
 Благодаря ви. 
 
Г-жа Иванова – читалищен секретар: 
Както прецените казах. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО/ - Изказване /Изказване/: 
Благодаря ви. 
Г-н  Гущеров. 
 
Г-н  Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Реплика /Реплика/ към: Костадин 

Крумов Костадинов: 
Господин Костадинов,  
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Колеги. 
Знаме, че господин Костадинов, имате така лични и други взаимоотношения с 

Крайници. Има там, така да се каже, подходящия председател, който избран е или може би 
по-активния, сигурно и в Джерман. 

Като стигнем до Бистрица и там се случат някои неща. 
Но, нека да не бъдеме толкова напористи, като едни, така да търсиме под вола теле. 
И може би и госпожата, извинявам се за момент името... Иванова. Иванова, нали, 

притеснена и от трибуната, която и се предоставя и от възможността. Със сигурност аз като 
един човек, който съм присъствал на тези празници на селото съм виждал представител на 
местната фолклорна група, които участват както в празника на родното село, който се 
провежда месец август когато се завръщат нашите сънародници от чужбина, така и в 
празника на селото на Петковден. Така че, нека да не, както и  преди, както господин 
Табаков спомена, нека да не гледаме на всяко едно читалище като фирма или като, как да го 
кажа по друг начин, като организация, която трябва да формира конкретни резултати, 
печалби. Все пак, затова хората сме различени. 

Едни работят по-активно, други по-малко, а може би вие в Крайници, имайки 
възможността да се реализира такъв голям икономически обект и с помощта на спонсорите, 
като споменахте доста голяма сума, те получиха възможност нали читалището в Крайници, 
сигурно са били и доста настоятелни и това им е помогнало да организират този фестивал. 

Разбирам вашата градивна критика, но все пак, нека да не се противопоставя 
читалище на читалище. Това, което споменахте за сдруженията и да се ползва 
административния капацитет на господин Гергов, госпожа Давкова и на други читалищни 
дейци.. И на вас, а видяхе, че с госпожа Инкьова вече говорите на един език, така че може и 
нея да приобщите на български.  

Благодаря. 
 
Г-н  Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО/ - Лично обяснение /Лично 

обяснение  
Благодаря. 
Господин Гущеров, съвсем кратко лично обяснение. 
Не бива като матросов да се хвърляте, щом чуете Яхиново. Знаете, че оттук малко по-

високо се вижда по-добре, та съм видял някакви турболенции в Яхиново. И на вас ви 
съветвам, защото вие сте в София, поразпитайте в Яхиново малко, за дейността на 
читалището, защото следващия път това, което е сега ще ви се види като бледа сянка., ако 
читалището в Яхиново не започне наистина да колабурира с кметство, с училище, с детска 
градина и наистина и такива фалшиви отчети няма да търпа. 

Повярвате ми, от това място съм видял някакви неща, са от това се виждат още по-
добре, но аз това съм видял. И затова си позволявам съвсем деликатно и възпитано към 
госпожата се отнасям, а има времена, когато не съм бил толкова деликатен. 

Господи Йонко Гергов. 
Днеска сте много активен  господин Гергов. 
 

Г-н Йонко Йорданов Гергов /Партия на Зелените/ - Лично обяснение /Лично 
обяснение/: 

Господин председател,  
Колеги. 
Винаги съм искал да бъда много обран в изказванията се по отношение на 

читалищата. Затова не ме дърпате за езика. 
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Господин Гущеров, ме посочи поименно затова лично обяснение, аз оставам с  
впечатлението, че Джерман са уценили с госпожа Давкова, Крайници са с вас, господин 
председател. 

 
Г-н  Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО 
Не, не, не, не, не, не, не, не, не, не, не, не. 
 
Г-н Йонко Йорданов Гергов /Партия на Зелените/ - Лично обяснение /Лично 

обяснение/: 
Може би за Яхиново ако имам някакви забележки към дейността на читалището е 

виновен господин Гущеров, не и колегите, които работят в читалището. Така че долу 
ръцете от колегите, наистина има места, където има какво да се желае, но това, което 
правят и което вършат, заслужава само адмирации. 

Така че, моля ви да бъдете и вие по-обрани в критиките. 
Благодаря ви. 
 
 
Г-н  Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО 
Какво свършиха? Това питам аз. 
Г-н Емил Гущеров. 
 
Г-н Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Лично обяснение /Лично 

обяснение/: 
Господин председател, взех за лично обяснение, ама ако някой колега да направи 

процедурно за продължаване така или не, че да ви подсетя. Та личното ми обяснение за 
Яхиново, не се вторачвайте само в Яхиново, но не съм матросов и не визирайте, защото пък 
дали съм присъствал и къде съм бил, това е въпрос, може да попитате хората, колко пъти ме 
виждат там, къде спя, когато съм тук в Дупница, дали в Дупница или в Яхиново. Така че да 
не влизаме в тая тематика. 

 Господин Гергов, аз ви посочих като един добър пример, който с експертизата, 
която имате, примерно, заедно с яхиновското читалище, да направите нещо, с което най-
голямото село в Кюстендилска област, благодарение на експертизата на читалището в 
Дупница, да получат възможност да се случи нещо, което да бъде градивно и догодина, 
господин председателят да бъде доволен и от отчета на моето село Яхиново. 

 Благодаря. 
 
Г-н  Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО 
Благодаря.  
Преминаваме към гласуване. Моля има заявка за изказване от господин Георги 

Томов Рангелов. 
 

Г-н Георги Томов Рангелов /ДПС/ - Изказване /Изказване/: 
Господин председател,  
колеги общински  съветници,  
господа, читалищни дейци.  
Господин председател, много е лесно да критикуваш. Опитай се да създадеш 

атмосфера в едно от читалища да се работи и тогава можеш да критикуваш. 
Защото по селата, тези обезлюдени села, как мислиш, че са събират хора, които да 

създадеш културно-масова дейност? 
А? Да ви питам. 
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Г-н  Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО 
А? О! 
Е, ако не ти отговоря ще кажат, че се предавам. 
В селата  ми е много ясно и съм понаправил, но и хората знаят. Обаче се опитах, 

господин Рангелов, в ромското читалище. Опитах се в ромското читалище и да ти кажа... 
Помните ли как казах в тази зала, че вратата не е... Че тревата пред вратата е обрасла. 

Е, вече не е обрасла. И между другото. Ето ти, в селските, не знам да са направили, но 
в ромското читалище съм направил. 

Благодаря. 
Гласуваме. 
 

Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 23, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0  приема се 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 23 

Против 0 

Въздържали се 0 
 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 26а, ал. 4 и ал. 5 от Закона за народните читалища, чл. 21, 

ал. 1, т. 23, във връзка с чл. 27, ал. 3 от ЗМСМА, Об.С прие 
 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
 
            №  59 
 
1.Общински съвет – Дупница приема Доклад за осъществените читалищни дейности и 

изразходваните от бюджета средства за 2023 г. на НЧ  “Пробуда 1939”, с. Яхиново, Община 
Дупница. 

 

Г-н Гергов процедура. 

Г-н Йонко Йорданов Гергов /Партия на Зелените/ - Процедурно предложение 
/Процеду "Удължаване времето за работа": 

Благодаря, господин председател.  
Колеги, предлагам да удължим работното време до приемането на докладна записка 

под номер 19-18 в дневния ред, с които се изчерпват докладните, по които вносител е  
председателя на  общински съвет Костадин  Костадинов, за да не се налага след това всека 
една докладна на която е вносител кмета да отлагаме до следващото заседание.  

Благодаря. 
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Г-н  Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО 
И така. Продължаваме  времето на работа до т. 18. Ако господин кмета благоволи да 

дойде ще гласуваме нова процедура.  

 

Гласуване по процедурите: 

Удължаване времето за работа 

Резултат от гласуването: 'за' - 22, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 1 

 

Точка 8 (Осма) 

258/15.04.2024 г.  
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно 
Приемане на доклад за осъществените читалищни дейности и изразходваните от 
бюджета средства за 2023 г. на НЧ “Пенчо Славейков - 1978”, гр. Дупница  

Г-н Костадин Костадинов – председател: 
Положително становище. 
Секретаря? Тук е. извинявай Йорданова. 
Имате думата. Г-жа Йорданова вашия финансов отчет не е като другия. Кой е верен 

вашия или другия? Добре оставете. Г-жа Караганова различни са финансовите отчети. 
Въпрос е за догодина да ги уеднаквим, ако може. Така е. 

Обаче, вижте, Госпожа Йорданова, вие го давате в този вид, като на търговско 
дружество. Не казвам кое е  верното и кое не е верното. Ето го, отчет за приходи и разходи, 
докато на предишното читалище беше в този вид. И аз моля, Госпожа Валя, …. 

Колеги, преминаваме към гласуване, няма подадени заявки. 
Моля да гласувате. 
 

Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 21, 'против' - 0 и 'въздържали се' – 0 приема се  точката. 
Общо гласували: "Броя" 

За 21 

Против 0 

Въздържали се 0 
 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 26а, ал. 4 и ал. 5 от Закона за народните читалища, чл. 21, 

ал. 1, т. 23, във връзка с чл. 27, ал. 3 от ЗМСМА, Об.С прие 
 

 
Р Е Ш Е Н И Е 
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            №  60 
 

1.Общински съвет – Дупница приема Доклад за осъществените читалищни дейности и 
изразходваните от бюджета средства за 2023 г. на НЧ  “Пенчо Славейков - 1978”, гр. 
Дупница 

 

Точка 9 (Девета) 

259/15.04.2024 г.  
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно 
Приемане на доклад за осъществените читалищни дейности и изразходваните от 
бюджета средства за 2023 г. на НЧ “Развитие 1910”, с. Крайници, Община Дупница.  

Г-н Костадин Костадинов – председател: 
Не виждам Катя. Няма ли секретар? Криси Косовска.  
И с  предизвестия? Е, нема. Що?  
Положително становище. 
Няма подадени за явки за изказване. 
Така че, моля да голосувате. 
 
 
Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 21, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0  приема се  
точката. 
Общо гласували: "Броя" 

За 21 

Против 0 

Въздържали се 0 
 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 26а, ал. 4 и ал. 5 от Закона за народните читалища, чл. 21, 

ал. 1, т. 23, във връзка с чл. 27, ал. 3 от ЗМСМА, Об.С прие 
 
 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
 
            №  61 
 
1.Общински съвет – Дупница приема Доклад за осъществените читалищни дейности и 

изразходваните от бюджета средства за 2023 г. на НЧ  “Развитие 1910”, с. Крайници, Община 
Дупница. 
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Точка 10 (Десета) 

260/15.04.2024 г.  
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно 
Приемане на доклад за осъществените читалищни дейности и изразходваните от 
бюджета средства за 2023 г. на НЧ “Христо Ботев 1911”, с. Червен брег, Община 
Дупница  

Г-н Костадин Костадинов – председател: 
Положително становище на икономическа комисия и на ПК по образование. 
Тук не е секретаря на Червен брег. Вие сте. 
Може да попитам, защото там имаше... Вие откога сте секретар? 
Вие бяхте, след това, мисля, че имаше ваш заместник ли? 
Понеже, читалището в  Червен брег е едно от тези, които доста се клатушкаха. 
Сега, как е дейността? Всичко стабилно ли е? 
Добре. 
/ обаждане от залата / 
Неколко пъти вече почва да се възстановява. Един път почна  да се възстановява, па 

... 
Преминаваме към гласуване. 
 
 
Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 22, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0  приема се  
точката. 
Общо гласували: "Броя" 

За 22 

Против 0 

Въздържали се 0 
 

НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 26а, ал. 4 и ал. 5 от Закона за народните читалища, чл. 21, 
ал. 1, т. 23, във връзка с чл. 27, ал. 3 от ЗМСМА, Об.С прие 

 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
 
            №  62 
 
1.Общински съвет – Дупница приема Доклад за осъществените читалищни дейности и 

изразходваните от бюджета средства за 2024 г. на НЧ  “Христо Ботев 1911”, с. Червен брег, 
Община Дупница. 

 

Точка 11 (Единадесета) 
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261/15.04.2024 г.  
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно 
Приемане на доклад за осъществените читалищни дейности и изразходваните от 
бюджета средства за 2023 г. на НЧ “Пейо Кр. Яворов 1978”, гр. Дупница.  

Г-н Костадин Костадинов – председател: 
Положително становище на икономическа комисия и на ПК по образование. 
Тук не е секретаря? Няма подадени заявки. 
Преминаваме към гласуване. 
 

Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 22, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0  приема се точката. 
Общо гласували: "Броя" 

За 22 

Против 0 

Въздържали се 0 
 

НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 26а, ал. 4 и ал. 5 от Закона за народните читалища, чл. 21, 
ал. 1, т. 23, във връзка с чл. 27, ал. 3 от ЗМСМА, Об.С прие 

 
 

 
Р Е Ш Е Н И Е 

 
            №  63 
 
         1.Общински съвет – Дупница приема Доклад за осъществените читалищни 

дейности и изразходваните от бюджета средства за 2023 г. на НЧ  “Пейо Кр. Яворов 1978”, 
гр. Дупница. 

 

Точка 12 (Дванадесета) 

262/15.04.2024 г.  
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно 
Приемане на доклад за осъществените читалищни дейности и изразходваните от 
бюджета средства за 2023 г. на НЧ “Спартак 2006”, гр. Дупница  

Г-н Костадин Костадинов – председател: 
Положително становище на икономическа комисия и на ПК по образование. 
Тук ли е секретаря? Вие откога сте секретар? От две години. Демек вие окосихте 

тревата пред вратата, така ли? Добре. 
На няколко мероприятия вече ако видите малки ромчета да …за Васил Левски да 

рецитират…част от това е. Няма подадени заявки. 
Преминаваме към гласуване. 
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Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 23, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0  приема се 
точката. 
Общо гласували: "Броя" 

За 23 

Против 0 

Въздържали се 0 
 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 26а, ал. 4 и ал. 5 от Закона за народните читалища, чл. 21, 

ал. 1, т. 23, във връзка с чл. 27, ал. 3 от ЗМСМА, Об.С прие 
 

 
Р Е Ш Е Н И Е 

 
            №  64 
 
1.Общински съвет – Дупница приема Доклад за осъществените читалищни дейности и 

изразходваните от бюджета средства за 2023 г. на НЧ  “Спартак 2006”, гр. Дупница. 

 

Точка 13 (Тринадесета) 

263/15.04.2024 г.  
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно 
Приемане на доклад за осъществените читалищни дейности и изразходваните от 
бюджета средства за 2023 г. на НЧ “Зора 1858”, гр. Дупница  

Г-н Костадин Костадинов – председател: 
Г-н Гергов се отведе от участие в дебатите и гласуването. Секретаря е тука, Петя е 

тука, добре. 
Положително становище на икономическа комисия и на ПК по образование. 
Имате думата. 321 000 имате приходи за миналата година. Само споменавам така 

бюджета да разберете, че става въпрос за мощни неща. 
Поздравявам дейността на „Зора“ и дано я разширяваме. 
Няма подадени заявки. 
Преминаваме към гласуване. 
 
 
Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 22, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0  приема се 
точката. 
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Общо гласували: "Броя" 

За 22 

Против 0 

Въздържали се 0 
 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 26а, ал. 4 и ал. 5 от Закона за народните читалища, чл. 21, 

ал. 1, т. 23, във връзка с чл. 27, ал. 3 от ЗМСМА, Об.С прие 
 

 
Р Е Ш Е Н И Е 

 
            №  65 
 
1.Общински съвет – Дупница приема Доклад за осъществените читалищни дейности и 

изразходваните от бюджета средства за 2024 г. на НЧ  “Зора 1858”, гр. Дупница. 

 

Точка 14 (Четиринадесета) 

264/15.04.2024 г.  
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно 
Приемане на доклад за осъществените читалищни дейности и изразходваните от 
бюджета средства за 2023 г. на НЧ “Пробуда 1926”, с. Джерман, Община Дупница  

Г-н Костадин Костадинов – председател: 
Няма да участва г-жа Давкова в дебатите и гласуването. Секретаря е тука, вие сте и 

секретар и певец в групата, нали и танцьор?Положително становище на икономическа 
комисия и на ПК по образование. 

Имате думата. Няма подадени заявки. 
Преминаваме към гласуване. 
 
Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 21, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0  приема се  
точката. 
Общо гласували: "Броя" 

За 21 

Против 0 

Въздържали се 0 
 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 26а, ал. 4 и ал. 5 от Закона за народните читалища, чл. 21, 

ал. 1, т. 23, във връзка с чл. 27, ал. 3 от ЗМСМА, Об.С прие 
 

 
Р Е Ш Е Н И Е 
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            №  66 
 
1.Общински съвет – Дупница приема Доклад за осъществените читалищни дейности и 

изразходваните от бюджета средства за 2023 г. на НЧ  “Пробуда 1926”, с. Джерман, Община 
Дупница. 

 

Точка 15 (Петнадесета) 

265/15.04.2024 г.  
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно 
Приемане на доклад за осъществените читалищни дейности и изразходваните от 
бюджета средства за 2023 г. на НЧ “Христо Ботев 1978”, гр. Дупница  

Г-н Костадин Костадинов – председател: 
Положително становище на комисиите. 
Тука ли е секретаря? Тука сте. 
Имате думата колеги. 
Заповядайте. 
 

г-жа Елена Кацарска - секретар на читалището Изказване /Изказване на 
Нечлeнуващи в група/: 

Искам да благодаря на всички, които подкрепиха нашите дейности през миналата 
година. 

Господин Ников, специални благодарности за това, че ни помогнахте с техниката и 
ни предоставихте безвъзмездно компютърни продукти. 

На господин Гущеров, специално благодаря за това, че ни покани доверини се и ни 
покани за участието в организацията на още един фестивал, освен нашия, който беше 
посветен на Еньов ден и празника на фармацевтиката и на билката. 

Нашия фестивал, който беше пет дневен, организиран на 23, 28, 29, 30 и 31 май 
миналата година, беше първия фестивал организиран от читалище в дупнишка община. 

Нашия замисъл беше от 2021 година, но заради пандемичната обстановка нямаше 
възможност да станат нещата, както ги предвиждахме. Затова използвахме момента. 

Миналата година нашето читалища стана на 45 години и по този повод решихме да 
отбележим тази годишнина с такъв форум. Тази година готвим второто издание, което ще 
бъде от 23-26   май. Каним всички за участие, за присъствие. 

Ще се радваме, ако работим заедно, защото една културно-образователна 
институция, както здравна, медийна и всякаква друга няма никакви политически цветове. 

Затова ние искаме да работим заедно с вас, да имаме вашата подкрепа и да можем да 
правим хубавите неща за нашите деца и за нашия град. 

Искам за благодаря на колегите от медиите, защото те винаги се отзовават и 
отразяват нашите събития, това нас ни подкрепя, вдъхновява децата, с които работим и се 
надяваме да продължим тази работа и занапред. 

Искам да благодаря и на моите прекрасни колеги от читалищата, защото с тях 
работим заедно, без да имаме сдружение или други, но ние сме единственият град и 
единственият регион, в който всичките секретари всяка седмица се събират и обсъждат 
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въпроси, които засягат нас и нашата дейност. Така че надявам се да продължиме нашата 
съвместна работа, да се подкрепяме в всичко, което правим. Това, което правим е доброто за 
нашите деца и се надяваме никой повече да не гони елитните ни спортисти или елитните ни 
младежи от града. Искаме да ги привлечем да бъдат тук, за да бъде града ни  по-добър и по-
добро място за живеене за всички. 

 Благодаря ви. 
 
Г-н Костадин Костадинов – председател: 
Госпожо Кацарска, извинете, простете ми, убягнало ми, че миналата година сте 

правили фестивал.  Това по време на майските празници ли е било? 
 
г-жа Елена Кацарска - секретар на читалището Изказване /Изказване на 

Нечлeнуващи в група/: 
Ние сме за майските празници, за да може да не се изразходват много финансови 

средства. 
 
Г-н Костадин Костадинов – председател: 
Какъв беше името на фестивал, темата? 
 
г-жа Елена Кацарска - секретар на читалището Изказване /Изказване на 

Нечлeнуващи в група/: 
Фестивалът се казваше Радостта на земята, среща на талантите.  
 
Г-н Костадин Костадинов – председател: 
Колко участника имахте? 
 
г-жа Елена Кацарска - секретар на читалището Изказване /Изказване на 

Нечлeнуващи в група/: 
Не мога да кажа колко, но бяха много. 
Сутринта имахме в доклада това нещо описано, по часове включително. 
Имахме от 10 часа детски празник. След това имахме срещи с музеи, представяне на 

галерии, на галерия Владимира Димитров Майстора, която беше тук с уникални кадри за 
майстора с много лекции, с различни неща и концерт вечерта. Това беше в първият ден с 
сценично участие. 

Имахме в останалите дни спортни демонстрации, имахме стари занаяти, приложни 
изкуства през всичките дни и накрая един концерт в църквата Св. Никола с църковни 
песнопения. 

 
Г-н Костадин Костадинов – председател: 
Благодаря ви. 
Г-н Гущеров за изказване. 
 

Г-н Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Изказване /Изказване/: 
Уважаеми колеги, 
Господин председател, 
Уважаеми читалищни дейци. 
Тук във изказването си аз благодаря на  госпожа Кацарска, че спомена моето име, но 

тук по-скоро е в друг дух моето изказване. 
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Когато общинска администрация, съветници, читалищни дейци или представители на 
местния бизнес в малките населени места, гледат в една посока, тогава нещата се получават 
и полека лека стъпка по стъпка се надгражда. 

Аз преди, както вие ме уверихте, че едва ли ни не като матросов за Яхиново, искам да 
призова колегите от всички читалища и най-вече от Яхиново, работете с кмета на населеното 
място, с общинската администрация. Както видяхте госпожа Караганова оттук заяви своята 
подкрепа, защото когато всеки дърпа чергата към себе си накрая в отчетите се виждат едни 
празни таблици и липса на мероприятия. 

Тъй като тук по темата за читалища многократно беше използвано израза който ви е 
помогнахте господин Костадинов огнища на българщина и тъй като беглеца се завърна а 
неговия съветник господин Богоев е също тук каква българщина е, когато знамето на 
България липсва пред общината не знам от колко време. Едно, че преди беше свалено само за 
официални празници,  сега го няма и по този повод. Така че когато говориме за българщина 
и давайки пример на читалищата на малките дупничани, за каква любов към България, за 
каква любов към Дупница говорим.  

Благодаря. 
 

Г-н Костадин Костадинов – председател: 
Благодаря ви. 
Преминаваме към гласуване. 
Моля да гласувате. 
 
Край на дебати 

Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 18, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0  приема се 
точката. 
Общо гласували: "Броя" 

За 18 

Против 0 

Въздържали се 0 
 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 26а, ал. 4 и ал. 5 от Закона за народните читалища, чл. 21, 

ал. 1, т. 23, във връзка с чл. 27, ал. 3 от ЗМСМА, Об.С прие 
 

 
Р Е Ш Е Н И Е 

 
            №  67 
 
1.Общински съвет – Дупница приема Доклад за осъществените читалищни дейности и 

изразходваните от бюджета средства за 2023 г. на НЧ  “Христо Ботев 1978”, гр. Дупница. 

 

Точка 16 (Шестнадесета) 
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266/15.04.2024 г.  
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно 
Приемане на доклад за осъществените читалищни дейности и изразходваните от 
бюджета средства за 2023 г. на НЧ “Пробуда 1927”, с. Самораново, Община Дупница  

Г-н Костадин Костадинов – председател: 
Г-н  председателя е тука на читалището. 
Положително становище. 
Имате думата. Няма подадени заявки. 
Преминаваме към гласуване. 
 
Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 19, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0  приема се  
точката. 
Общо гласували: "Броя" 

За 19 

Против 0 

Въздържали се 0 
 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 26а, ал. 4 и ал. 5 от Закона за народните читалища, чл. 21, 

ал. 1, т. 23, във връзка с чл. 27, ал. 3 от ЗМСМА, Об.С прие 
 

 
Р Е Ш Е Н И Е 

 
            №  68 
 
1.Общински съвет – Дупница приема Доклад за осъществените читалищни дейности и 

изразходваните от бюджета средства за 2023 г. на НЧ  “Пробуда 1927”, с. Самораново, 
Община Дупница. 

 

 

Точка 17 (Седемнадесета) 

267/15.04.2024 г.  
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно 
Приемане на доклад за осъществените читалищни дейности и изразходваните от 
бюджета средства за 2023 г. на НЧ “Генерал Г. Тодоров 2011”, гр. Дупница  

Г-н Костадин Костадинов – председател: 
Положително становище на комисиите. Секретаря е тука. 
Имате думата. Няма подадени заявки. 
Преминаваме към гласуване. 
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Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 19, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0  приема се  
точката. 
Общо гласували: "Броя" 

За 19 

Против 0 

Въздържали се 0 

 

НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 26а, ал. 4 и ал. 5 от Закона за народните читалища, чл. 21, 
ал. 1, т. 23, във връзка с чл. 27, ал. 3 от ЗМСМА, Об.С прие 
 

 
Р Е Ш Е Н И Е 

 
            №  69 
 
1.Общински съвет – Дупница приема Доклад за осъществените читалищни дейности и 

изразходваните от бюджета средства за 2023 г. на НЧ  “Генерал Г. Тодоров 2011”, гр. 
Дупница. 

 

Точка 18 (Осемнадесета) 

268/15.04.2024 г.  
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно 
Приемане на доклад за осъществените читалищни дейности и изразходваните от 
бюджета средства за 2023 г. на НЧ “Светлина 1927”, с. Бистрица, Община Дупница.  

Г-н Костадин Костадинов – председател: 
Г-н Михалчев няма да участва в дебатите и гласуването. 
Положително становище на двете комисии.  
Г-жа Михайлова за изказване. 
 

Г-жа Гичка Петрова Михайлова /ПП „Глас народен“/ - Изказване /Изказване/: 
Уважаеми г-н председател, 
Колеги общински съветници. 
Читалищни работници. 
Тъй като съм от с. Бистрица точката е за читалището в с. Бистрица искам да изкажа 

благодарности и похвала на ръководството на читалището, на секретарката Силвия Начева, 
която влага много труд, усилия и любов към читалищната дейност. 

Успява да организира и работи с деца от всички възрастови групи, обхваща и доста 
възрастни хора. Дейността на читалището е не само културните мероприятия и календар, 
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който трябва да изпълняват. В Бистрица в читалището има много групи като кръжоци по 
интереси, танцова група. Силвето е ангажирана с нея също. Похвален е факта, че  началото 
на 23 година  са стартирали с  2 000 лв. налични. Към 31 декември имат реализирани 
икономии от 9 000 лв.. 

Сумата от 4 500 лв., която е събрана от членски внос, това е похвално и е пример за 
всички читалища. 

Реализирали са и други собствени приходи, които са от дарителски кампании. 
Читалището се включва и в социалния живот на селото. Участва в дарителски кампании, 
подпомага нуждаещи се семейства. Прави благотворителни концерти и е активно 
съпричастно с живота и дейността в селото. 

Още веднъж продължавайте в същия дух и надграждайте. 
 

Г-н Костадин Костадинов – председател: 
Благодаря. 
Г-н Петров за изказване. 
 

Г-н Ивайло Валериев Петров /КП „БСП за България“/ - Изказване /Изказване/ 
Благодаря г-н председател. 
Очаквах точно последната докладна с една препоръка към вас. 
Мисля, че досега сте го правили, тази година не. Беше хубаво преди това да съберете 

всички секретари за отчетите да ги чуеме а не така да ги викаме тука ли сте. Тия въпроси. 
Просто организационно може би щеше да протече по-добре ако беше направена 

такава среща. 
 

Г-н Костадин Костадинов – председател: 
Г-н Петров, сега видяхте тука еди кой си и решихте да направите активност. Къде да 

ги събера секретарите? Събирах ги секретарите когато бях председател на икономическата 
комисия. Тогава съм ги събирал и съм ги канил. Сега къде да ги викна г-н Петров и къде да 
викна вас и кого друг да викна? Ако не викна някой ще се обиди. 

Не разбрах критиката. Да викна читалищните секретари и да ги питам 
предварително тези въпроси. Когато бях председател на икономическата комисия съм ги 
викал в икономическата комисия и те ще го потвърдят. Като председател на ОбС съм ги 
събирал на срещи и сме коментирали, но днес е сесия на ОбС и аз също имам да кажа 
каквото имам да кажа. 

Благодаря ви за ….не, не не се сърдя а просто не приемам критиката, защото….какво 
очаквате от мене да си мълча на сесията? 

/ обаждане от място / 
 Аз не мисля, че съм злепоставил някого….ако има нещо моля да ме извини. Аз 

казвам това, което мисля. Това, което мисля е , че има неща има огромни проблеми в 
читалищата. Има читалища, които работят и читалища, които не работят. Има и кандидати за 
депутати…и т.н.. 

Преминаваме към гласуване. 
Това е последна точка ви напомням от дневния ред,  от работното време. 
 

Край на дебати 
Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 
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Общинският съвет гласува и със 'за' - 22, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0  приема се 
точката. 
Общо гласували: "Броя" 

За 22 

Против 0 

Въздържали се 0 
 

 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 26а, ал. 4 и ал. 5 от Закона за народните читалища, чл. 21, 

ал. 1, т. 23, във връзка с чл. 27, ал. 3 от ЗМСМА, Об.С прие 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
 
            №  70 
 
1.Общински съвет – Дупница приема Доклад за осъществените читалищни дейности и 

изразходваните от бюджета средства за 2023 г. на НЧ  “Светлина 1927”, с. Бистрица, Община 
Дупница. 

 
Г-н Костадин Костадинов – председател: 
Колеги, знаете, че г-н Гергов предложи удължаване на работното време до т. 18. 
Тъй като няма ново предложение за удължаване слагам край на днешната сесия на 

Общински съвет Дупница. 

Поради изчерпване на дневния ред в 14:17 часа, председателят закри 8 заседание на 
ОбС. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ НА ОБС:............................................................................ 

/инж. Костадин Костадинов/ 

 

ПРОТОКОЛИСТИ:............................................................................ 

1. /Вяра Бързачка - главен специалист "ООбС"/ 

 

.......................................................................... 
2. /инж. Татяна Инджева - старши специалист "ООбС"/ 

 

 
 

 


